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Z ZVEZDAMI JE KRIŽ
(Mef) Z zvezdami je bolj ali manj križ in čeprav 
nekateri prisegajo na njihovo usodnost se 
vendarle zdi, da z njimi nimamo kaj početi.
V to smo se ponovno prepričali v torek zjutraj, ko 
smo zaman zrli v nebo, ki bi ga moral prekriti 
meteorski dež, a na žalost zaradi oblakov ni bilo 
kaj videti. Pa ni šlo toliko za znanstveno 
opazovanje vesolja ampak za čisto preprosto 
željo, da bi si ob utrnjenih zvezdah nekaj zaželeli. 
Imeli bi lahko pravi festival želja, saj vemo, kaj 
vse nam manjka v tem našem življenju in v tej 
naši državi in tudi utrinkov je bilo menda na 
tisoče, a so želje ostale neizrečene. Lahko bi rekli, 
da smo imeli svet na dosegu roke a zaradi 
nekakšne megle nismo mogli do njega, kar deluje 
zelo realistično. Tudi v življenju se nam dogaja, 
da imamo svet takorekoč na dosegu roke a do 
njega ne moremo. Tik pred nosom imamo 

državljane razvite
Evrope s povprečno 
delavsko plačo okrog 
1000 Evrov in tudi mi bi 
jo radi imeli a do nje ne

{{ Banka Koper

21. november 2002

moremo, čeprav nam naši strokovnjaki za 
znanstveno fantastiko vseskozi govorijo, da bomo 
zdaj zdaj tam. Seveda nismo tako naivni, da bi 
verjeli v to, da bomo zgolj z vstopom v evropsko 
unijo postali bogatejši kot smo trenutno, bolj 
verjetneje le to, da bomo živeli takorekoč med in 
skupaj s tistimi, ki bodo za enako delo dobili 
bistveno več kot dobimo mi. In tako smo spet pri 
utrinkih, ki so bili na nebu a jih nismo videli in 
tako z njimi nismo imeli kaj početi.
Tisti, ki s pomočjo zvezd napovedujejo 
prihodnost tako ali tako ne verjamejo v moč teh 
majhnih, nepredvidljivih zvezdic ampak se bolj 
zanašajo na tradicionalne, vsem znane, takorekoč 
izkušene zvezde. Njim oblaki niso škodovali, kajti 
velike zvezde sijejo tudi skozi meglo in oblake, 
velike zvezde so vidne v vsakem vremenu in celo 
podnevi. In tako smo mali ljudje dobili še eno 
globalistično lekcijo: Veliki so vedno veliki in jim 
nobena stvar ne škodi, majhnim pa škodi že vsaka 
meglica.
Če k temu dodamo vse težave različnih političnih, 
filmskih, glasbenih in športnih zvezdnikov ali 
celo težave, ki sojih nekateri imeli z zvezdami na 
simbolni ravni, potem je jasno, da so zvezde na 
svetu le zaradi pesnikov, vsi ostali pa jih v 
glavnem uporabljamo, ko ocvremo jajca na oko.

PIZZERIJA jjEfefc ŠPAGETERIJA
KOSILA med 12. In 15. ur^T “ 041 /67 59 5Ì

DROGA

SPOMINI NA SOSEDO
Novinarji Mandrača so padli v depresijo, 
ko so dobili nalogo, da punco izsledijo. 

Sploh je ne poznajo, čeprav prav dobro zgleda 
in bo morda še danes postala Naj - soseda. 
Menda ne hodi v kino, ne hodi v gledališče, 
na sončenje gre v savno, ne na kopališče. 
Na tržnico ne hodi, k frizerju pa v tujino, 

ne hodi po uradih, ne hodi v trgovino. 
Potem problem je rešil mandračev urednik, 

ko je samo prelistal telefonski imenik.
Ker je lahko novinar očitno vsak bedak, 

poslal je uredništvo na lep dopust - v Irak.

IZOLA, tel.: 616 80 00

//ferfo
<g//EREBZ

Izdelki
za zdravo življenje
Tomažičeva 10, Izola

(Hotel Delfin - vhod s parkirišča)
Umik: 8 -12,15 -18, sobota: 8 -12 

Tel.: 640 - 40 - 64



PTT's NOT DEAD
V lej rubriki objavljamo pisma z odgovori, mnenji in razmišljanji bralcev tega 
časopisa pa tudi tistih, ki so v časopisu slučajno omenjeni in se jim zdi vredno 
ali potrebno odgovarjati na tukaj izrečena in zapisana mnenja drugih. Seveda 
v uredništvu pazimo, da objavljamo le tista pisma, ki so v skladu z zakonom o 
medijih ter niso žaljiva ali bi lahko drugače prizadela kogarkoli. Pri odločanju 
o objavi se uredništvo odloča v skladu z lastno uredniško politiko in v tradiciji 
sodobne demokracije in obveščanja.

MARKET - SUPERMARKET
Kako privlačna so postala ta naša nakupovalna središča, kijih bolj moderno 
imenujemo market ali celo supermarket. Kako tudi ne, saj si lahko 
praktično kadarkoli privoščimo sprehod med policami vsakovrstnega blaga 
in seveda nakup vsega, kar zahteva sodobno gospodinjstvo.
Samopostrežba deluje brez zapletov, osebje prijazno, cene sprejemljive. 
Vse v redu, če ne poseže vmes višja sila, ki jo je mogoče ukrotiti izključno 
samo na točno določenem mestu, ki ga običajno označimo preprosto WC. 
Te možnosti pa žal nima izolski SPAR, kar zahteva seveda takojšnjo 
prekinitev nakupovalne akcije in prehod v precej oddaljeno konkurenco, ki 
zmore tudi tako zahtevno napravo, kot je WC. Zal pa je tudi ta zahrbtna 
kratica včasih sestavni del nakupovalne akcije.
Naj zaključim z željo, da spoštovani ŠPAR preneha »Šparati« z WC.
Brez zamere in lep pozdrav!

Izolanka J.S

VSESLOVENSKA AKCIJA ZA NOVO 
PEDIATRIČNO KLINIKO V LJUBLJANI
Zaradi nerazumljivega zavlačevanja z začetkom gradnje nove pediatrične 
klinike v Ljubljani, se pridružujem pobudi civilne družbe, zato protestiram, 
ker išče država vedno nove izgovore, naroča revizije revizij in tako 
zavlačuje z začetkom izgradnje nove pediatrične klinike v Ljubljani, čeprav 
so razmere za zdravljenje in bivanje otrok in mladostnikov v stari kliniki 
naj slabše v Sloveniji in daleč pod še sprejemljivimi standardi.
Protestiram, ker država ne spoštuje in ne izvaja zakonov, ki jih sama 
sprejema. Leta 1996 je bil sprejet Zakon o zagotovitvi sredstev za izgradnjo 
nove pediatrične klinike v Ljubljani. Veljati je nehal decembra 2001, ko bi 
morala biti nova pediatrična klinika že zgrajena! Decembra 2001 je država 
sprejela nov zakon, ki vključuje tudi dinamiko izgradnje, a ga ne 
uresničuje.
Zato zahtevam, da Vlada in Ministrstvo za zdravje nemudoma pospešita 
vse postopke in zagotovita, da se bo gradnja začela in končala tako, kot 
predpisuje zakon, ki je bil sprejet decembra 2001 ; 
da bo otrokom in mladostnikom zagotovljena možnost sobivanja z enim od 
staršev in bodo tako spoštovane pravice otrok v bolnišnici in zagotovljena 
humanizacija bolnišničnega zdravljenja.
___________________________Biserka Marolt Meden, predsednica uprave

Študentski servis Consorzio studentesco servizi

STUDENTE^
zavod za posredovanje dei dijakom in študentom

Župančičeva 14/111,6330 Piran-Pirano, tel. 05/671 00 20, fax.: 05/671 00 21 
OE IZOLA, PITTONIJEVA 4( vhod s Postojnske ulice ) Izola, tel.: 05/663 40 15

enTOKOPB^ ^ ^ SVt... Umik: 8 00 ■ 16.00

VELIKA PONUDBA DEL !

K SVETEMU MAVRU 
PRIHAjA TUDI SVETI JAKOB
Vabljeni na praznovanje župnijskega praznika 
Letošnje praznovanje sv. Mavra - praznujemo seveda to nedeljo - bo 
še posebej imenitno. Ne samo veselje, da so zvonovi dobili svoj glas 
- temveč tudi presenečenje. Na praznovanje k sv. Mavru je prišel 
tudi sv. Jakob. Od daleč, z zgornjega Avstrijskega, ob 
nemško-švicarski meji.

Marsikaj ve povedati o sebi: npr. da ga je po naročilu iz lipovega 
lesa izrezljal mojster Wendelin, daje visok cel meter, daje namenjen 
v svojo cerkev na Šaredu... Ima tudi veliko prijateljev, ki so njegovi
botri že od ideje do rojstva (Petra, Janeza, Zdenko.....). In seveda, da
ne bi rad na Šaredu sameval in si zato čimprej želi obnovljeno 
svetišče, pa tudi božje in človeške družbe.
Ob prazniku sv. Mavra bi vas rad pozdravil v župnijski cerkvi - 
tako pri sv. maši ob 10.00 in 18.00 uri, ko bo tudi ofer. Pridite 
tudi k češčenju Najsvetejšega ob 9.00 uri in popoldne od 16.00 
ure dalje.

Vsem voščim lepo praznovanje župnijskega in mestnega zavetnika.
Andrej Sedej, župnik

Junior d.o.o. - Industrijska cona 9/e - Izola
GROSISTIČNA PRODAJA - ZA PROMOCIJO IN PROSTI ČAS
TRENIRKE ZA ODRASLE 3.200,00 SIT DELOVNI ŠKORNJI 980,00 SIT
POLO majica 165gr 1.161,00 SIT DELOVNE ROKAVICE 165,00 SIT
BREZROKAVNIKI 2.450,00 SIT TUTE za delavnice v barvah 4.027,00 SIT
BUNDE ZA ODRASLE od 4.259,00 SIT DELOVNE HAUE že od 3.120,00 SIT
KAPE 235,00 SIT

OBLAČILA ZA GOSTINSTVO!!!
Vse cene so brez 20% DDV

Fax: 05/641 5081 
od 8h- 16h(ob delavnikih)

VSE ARTIKLE LAHKO TISKAMO IN VEZEMO ■ PO DOGOVORU !



Novi izolski občinski svetniki

SEDEŽI SO RAZDELJENI, STOLI PA NE
Mario Gasparini 
LDS

Robert Mulec 
LDS

Igor Franca 
LDS

Miran Hrvatin 
LDS

Evgenij Komljanec 
LDS

Loridan Kaligarič 
LDS

Aleš Bohinec 
ZZP

Jožef Marlon Kovačič 
SLS

Alojz Padar 
SDS

Alen Kalšek 
E. Krajcar-LZI

Mojca Ferie Brezavšek 
Neodvisna lista - Mojca

Silvano Sau 
Italj. narodnost

Gianfranco Siljan 
Italj. narodnost

Barbara Motoh 
ZLSD

Val di Morato 
ZLSD

Dušan Moljk 
ZLSD

Anton Juriševič 
DeSUS

Branko Simonovič 
DeSUS

Ivan Brezavšek 
Mladi za Izolo

Damjan Barut 
Mladi za Izolo

D'Hontov sistem je tudi tokrat odigral svoje in 
nekaterim strankam odvzel, drugim pa dodal, tako da 
smo na kocu v izolski občinski svet dobili predstavnike 
devetih strank oziroma list in dva predstavnika 
italijanske narodnosti.
V volilnih štabih v glavnem še delajo analize volilnih 
rezultatov, ki jih bomo objavili v naslednjem Mandraču 
(vse prosimo, da nam jih pošljejo vsaj do ponedeljka), prav 
tako ni povsem jasno na katero stran mize oziroma katere 
stole bodo zasedli občinski svetniki novega mandata. Pri 
pripravi pregleda nove sestave občinskega sveta smo tokrat 
upoštevali položaj v prejšnjem mandatu ter nekatere 
napovedi in dogovore pred in po letošnjih volitvah. 
Seveda se bo marsikaj še lahko spremenilo, vendar 
ocenjujemo, da bo razmerje sil zelo blizu pat položaju in bo 
zato prisotnost na seji izredno pomembna 
Manj so se letos nekatere stranke posvetile volivam v svete 
krajevnih skupnosti, saj ponekod posamezne t.i. velike 
stranke sploh niso bile prisotne s svojimi kandidati. Kljub 
temu ni prišlo do bistvenih sprememb, število glasov, kijih 
je prejel posamezni izvoljeni kandidat pa seveda ni povsem 
primerljivo z drugimi kandidati, saj smo v vsaki volilni 
enoti glasovali le o kandidatih iz naše volilne enote (Baredi 
naprimer le o enem kandidatu). Kljub vsemu pa so izidi 
takšni, daje že mogoče napovedovati, kdo bo v naslednjem 
mandatu vodil delo posameznih svetov krajevnih skupnosti. 
Povejmo še, da so pripadniki narodnosti svoje kandidate 
izbirali na svojih, posebnih volitvah. Poglejmo izide:
KS STARO MESTO
1. Danilo GOMBAČ - 665
2. Majda ZUPAN - 645
3. Ljubo KLANJŠČEK - 637
4. Miran ZAJC - 622
5. Nadja -Liljana FLEGO - 588
6. Marjetka POPOVSKI - 557
7. Elvino CHICCO-101 (narodnost)
KS HALIAETUM
1. Lucio GOBBO-857
2. Dino DODIČ - 829
3. Mario CARBONI - 755
4. Jadranka ORLANDO - 682
5. Marija KNEZ - 609
6. Ivan BIZJAK- 593
7. Silvio NADIŠIČ - 73 (narodnost)
KS LIVADE
1. Vinko GREGORIČ - 798
2. Srečko GOMBAČ - 766
3. Ana DEŽJOT - 754
4. Neda BOŽIČ - 745
5. Marino BEMBIČ - 653
6. Marija - Vera POROPAT - 555
7. Astrid BRENKO - 83 (narodnost)
KS JAGODJE-DOBRAVA
1. Maks FILIPČIČ-649
2. Alojz ZORKO - 525
3. Danilo MARKOČIČ - 490
4. Anita ZORNADA - 458
5. Dino BOŽIČ-445
6. Zmago VIŠNJEVEC - 417
7. Danilo BOŽIČ - 57 (narodnost)
iz'c izrnuTF
L Valter JUGOVAC, Baredi - 47
2. Sandi OGRIZEK, Šared - 93
3. Zvezdan JERMAN, Šared - 166
4. Valter JEREBICA, Cetore - 48
5. Igor KLEVA, Malija - 134
6. Edvard KLEVA, Malija - 94
7. Alen GRBEC, Korte - 202
8. Miran KORENIKA, Korte - 212
9. Klavdij MEDOŠ, Korte - 177
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Nadzorni odbor o izolskem turizmu

PREDVOLILNA ALI RESNIČNA AFERA
Nadzorni odbor občine Izola (NO) je sprejel sklep, da zaradi 
nepravilnosti, ki so jih ugotovili pri nadzoru izolskih turističnih 
organizacij poda pobudo Računskemu sodišču, da v predrevizijskem 
postopku opravi pregled finančnega poslovanja Zavoda za turizem, je 
ob predstavitvi poročila povedal Janez Jug, predsednik izolskega 
nadzornega odbora. Pojasnil je, da so rezultate nadzora imeli že pred 
volitvami, vendar jih takrat niso želeli objaviti, saj bi bilo to nepošteno 
do katerekoli politične opcije in bi pomenilo vključevanje v volilno 
kampanjo.

VELIKO VPRAŠANJ O ZAVODU ZA TURIZEM
Zavod za turizem ni samostojna pravna oseba in sodi pod okrilje Občine 
Izola, zato nima svojega računa temveč gre le za postavko v občinskem 
proračunu, v katerega se od turistične takse in od igralniške koncesije letno 
nateče okrog 80 milijonov tolarjev prihodkov. Ta zavod že od začetka leta 
ni imel več direktorja, pač pa gaje vodila predsednica upravnega odbora 
Breda Pečan, ki jo je na to funkcijo izvolil občinski svet. Nasploh je bil ta 
javni zavod rojen pod nesrečno zvezdo. Uzakonil ga je Zakon o 
pospeševanju turizma, po dobrih treh letih pa je ustavno sodišče 
razveljavilo nekatere člene omenjenega zakona, tako da je nadaljnje 
delovanje lokalnih turističnih organizacij (v izolskem primeru gre za Zavod 
za turizem) pod vprašajem. V letih bolj ali manj formalnega obstoja se 
izolski zavod dejansko ni uspel uveljaviti kot posebej pomemben dejavnih 
turizma v Izoli.

POGODBA Z ZAVODOM IN OBČINO
Za izvajanje storitev promocije turizma (sejmi, oglaševanje ipd.) je zavod 
lani podpisal pogodbo s Turističnim združenjem Izola (T.Z.I. g.i.z.). Za 
opravljanje teh storitev je T.Z.I. g.i.z. iz občinskega proračuna dobil nekaj 
nad 20 milijonov tolarjev, medtem ko so letos pridobili ta sredstva na 
podlagi pogodbe neposredno z Občino Izola. Po mnenju NO je temeljna 
nepravilnost v tem, da bi morala Občina to dejavnost oddati z javnim 
razpisom, saj je T.Z.I. gospodarski subjekt in ne neprofitna organizacija. Po 
besedah članice NO Jožice Radujko je šlo v primeru Zavoda za turizem 
tudi za nepravilno kontrolirano, dokumentirano in neverodostojno 
knjigovodsko dokumentacijo, zato so se odločili, da zaprosijo za pregled 
Računsko sodišče.

UPRAVLJANJE LONKE BREZ RAZPISA
Opravili so tudi nadzor nad izvajanjem odloka o občinskih komunalnih 
taksah v primeru tržnice Lonka. Ugotovili so, da je izolska županja Breda 
Pečan na podlagi odloka o komunalnih taksah brezplačno prenesla javno 
površino tržnice Lonka v upravljanje turističnemu društvu. S tem je 
turistično društvo prejelo deset milijonov tolarjev najemnine na leto. 
Nadzorni odbor je ugotovil, da bi za upravljanje javne površine morali 
objaviti javni razpis. Zato so po njegovih ugotovitvah v občini kršili 
zakon o javnih naročilih in tudi odlok o komunalnih taksah, saj v njem 
niso našli osnove po kateri bi lahko županja to površino oddala brezplačno.

Glede Turističnega društva je NO tudi ugotovil, da ne posluje v skladu s 
statutom, saj nima prihodkov od članarine, prav tako pa niso uspeli pridobiti 
zapisnikov občnih zborov in nadzornega odbora.
RIBIŠKA OSMICA BREZ PRIPOMB
Nadzorni odbor je pregledal tudi poslovanje Ribiške osmice na izolskem 
pomolu, kjer pa ni ugotovil nobenih nepravilnosti Javno podjetje 
Komunala Izola v izgradnjo ni vložilo svojih sredstev, financirali pa so le 
izdelavo projektne dokumentacije. Za to so porabili 1,14 milijona tolarjev, 
kar pa je bilo odobreno na skupščini tega javnega podjetja. Ribiški zadrugi 
Izola so za določen čas (do 31.oktobra letos) za 50 tisoč tolarjev mesečne 
najemnine oddali 360 kvadratnih metrov površine na pomolu.
Zavodu za turizem in Turističnemu društvu Izola je Nadzorni odbor določil 
osemdnevni rok za odpravo nepravilnosti, zadnjo besedo pa bo kot kaže 
imelo Računsko sodišče. (Karmen Bučar)

KAJ PRAVIJO NA OBČINI
Na izolski občini pravijo, da Turistično društvo Izola s strani občine 
neposredno ni prejelo nobenih dotacij, da pa je bilo s pogodbo 
dogovoijeno, naj Turistično društvo z upravljanjem tržnice Lonka pridobi 
sredstva za delovanje, ki pa jih mora po pogodbi vrniti nazaj v turizem. 
Kot kaže je to tudi storil, saj nadzorni odbor v svojem poročilu ugotavlja, da 
glede trošenja teh sredstev ni bilo odkritih nepravilnosti.
Zavod za turizem kot lokalna turistična organizacija, pa je bil ustanovljen, 
ker je zakonodaja tako zahtevala, to pa je bil tudi pogoj, da občina pridobi 
status turističnega območja in lahko kandidira na razpise. Vsa sredstva iz 
igralniških dajatev in turistične takse se zbirajo na tej posebni postavki v 
občinskem proračunu. Iz urada županje so odgovorili, da so v primeru 
sredstev za izvajanje tistih nalog, ki jih že vrsto let opravlja gospodarsko 
interesno združenje za turizem (sestavljajo ga predvsem hotelska, 
turistična in gostinska podjetja iz Izole) sklenili omenjeno pogodbo v dobri 
veri, da za te vrste naloge in plačilo teh nalog ni treba objavljati javnega 
razpisa, saj se ve, kdo v občini je usposobljen za organiziranje sejemskih 
nastopov, in druge promocijske akcije. Tudi v drugih turističnih občinah 
ravnajo tako, saj bi bilo nenavadno, če bi promocijo Izole dali na razpis in bi 
tam morali izbrati izvajalca, ki bi se morda prvič pojavil v našem mestu.

v ■ r

šifra

Izola - Kristanov trg 2, tel. 05/ 640 11 10, fax: 05/ 640 11 11

OBALA V MALEM

nepremičnine
www.sifra-nepremicnine-sp.si

immobili
S.p. Ivan Konstantinovi univ.dipl.ekon.

NAKUP, PRODAJA, ZAMENJAVA HIŠ, STANOVANJ, PARCEL
IMAMO LICENCO IN 12 LET DELOVNIH IZKUŠENJ PRI POSLOVANJU Z NEPREMIČNINAMI
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Tudi uradna slovesnost

ZDRAVSTVENA ŠOLA JE URADNO IZOLSKA
Alojz Pečan, ki je hkrati predsednik turističnega društva in direktor 
Turističnega združenja Izola (g.i.z.), pa je glede storitev, ki so jih opravljali 
za občino povedal, da si ne predstavlja, da bi morala biti ta dela in naloge 
predmet razpisa. »Mislim, da nikjer v Sloveniji tega ne razpisujejo. Gre za 
promocije aktivnosti, delovanje TlC-a, nastop na sejmih, naročanje oglasov v 
tujini. Naj povem, da T.Z.I. g.Lz. ne dobiva iz proračuna nobenega denarja v 
naprej. Na osnovi letnega plana podpišemo pogodbo, v proračunu se 
določijo sredstva, ta pa se črpajo le na osnovi dejanskih računov. Če se na 
primer trajanje nakazila zavleče in se nato zavleče tudi naše plačilo, moramo 
mi kriti stroške zamudnih obresti, saj tega Občini ne moremo zaračunati.«
Kar zadeva očitke o neverodostojnosti listin, pa bi moral nadzorni odbor 
povedati, katere listine so neverodostojne in v čem so neverodostojne. Kot 
ugotavlja, je po mnenju Nadzornega odbora nepravilnost tudi to, daje račun 
iz tujine napisan le npr. v nemškem jeziku. »Da bi bila listina v tem smislu 
verodostojna, bi ga morali najbrž prevesti in seveda še notarsko overiti. 
Morali bi potrošiti vsaj 10 tisočakov in več zaradi nekih formalnosti za katere 
ne vem koliko so smiselne.«
Glede računskega sodišča pravi, da ne pričakuje nič posebnega. "Mirno bom 
delal svoje delo naprej. V turizmu je treba stvari pripravljati vnaprej in 
večino aktivnosti za prihodnje leto smo že pripravili. Konec koncev tistega 
Nemca, ki pride k nam ne zanima koliko turističnih organizacij imamo v 
Izoli, temveč ali te dobro delajo. Glede posledic pa takole: mislim, da nekateri 
v tej državi razumejo demokracijo tako, da ni važna vsebina temveč se zooli 
gleda forma. Za razumevanje vsebine je pač treba imeti nekaj znanja."
Pravi, da je trdno prepričan, da so bila sredstva iz proračuna namenjena 
turistični dejavnosti, zakonito porabljena in da se z njimi nihče osebno ni 
okoristil, temveč so bila porabljena v dobro turističnega razvoja Izole. »Pri 
tem nadzornem odboru me je razočaralo to, da gre za ljudi, ki se spoznajo na 
finance, vendar o tem ali so bile te finance namensko uporabljene, niso rekli 
nič. Govorijo le o nekih splošnih ugotovitvah, ki so le politične floskule. Sam 
se Računskega sodišča ne bojim, čeprav lahko tudi to ugotovi npr., da je bil 
nek račun plačan recimo v 15 dneh, ne v 30 dneh, vendar to ni okoriščanje, 
to je čisto nekaj drugega. Upam si dati roko v ogenj, da se ne sam, ne tisti 
okoli mene niso okoriščali, da pa smo lahko naredili kakšno formalno 
napako, je verjetno res.«

KB/DM

Vse za diabetike
Od aparata za merjenje krvnega sladkorja do 

posebne obutve
Pripomočke iz obveznega zdravstvenega zavarovanja 

lahko dobite tudi na recept.

URNIK: 8-12 in 15-18, sobota 8-12
UGOTOVITE, kaj vse lahko storile za svoje zdravje. Obiščite nas.

Izdelki za zdravo življenje

Minuli petek je potekala 
uradna otvoritev novih šolskih 
prostorov Srednje zdravstvene 
šole Izola, kjer sicer poteka 
pouk že od letošnje pomladi. V 
novi šoli je 8 oddelkov , 
obiskuje pa jo 201 dijakinj in 
dijakov.

Šola je bila ustanovljena leta 1957 in je prvotno delovala kot šola za 
bolničarje, od leta 1961 pa izobražuje medicinske sestre oziromb 
zdravstvene tehnike. Leta 1999 je šola prešla na program tehnik 
zdravstvene nege.
Vse do maja letos je šola delovala v prostorih piranskega minoritskega 
samostana. Zaradi denacionalizacije so morali že leta 2000 vrniti del 
prostorov, zato so bile razmere, v katerih je potekal pouk, težavne. 
Ministrstvo za šolstvo, znanost in šport je, da bi rešilo prostorsko stisko, 
kupilo prostore v izolski bolnišnici ter jih uredilo in opremilo. Šola ima sedaj 
7 učilnic, tri kabinete za zdravstveno nego, multimedijsko učilnico, dve 
specialni učilnici, kemijski laboratorij, fitness ter 
knjižnico. Uradno odprtje šole seje zavleklo tudi 
zaradi zapletov pri pridobitvi uporabnega 
dovoljenja, saj je Občina Izola pred tem zahtevala 
ureditev dostopne ceste, ki pa je zdaj zgrajena.
Slavnostna govornica na otvoritvi je bila 
ministrica za šolstvo, znanost in šport dr. Lucija Čok.

20. NOVEMBER - DAN KNJIŽNIC
Letos prvič praznujemo dan slovenskih splošnih knjižnic in praznika 
nismo posebej obeleževali, razen neprekinjene odprtosti knjižnice. 
Poleg tega smo članom, ki so nas obiskali na ta dan, odpisali 
zamudnine za nepravočasno vrnjene knjige.
Ker se preselitev časovno odmika, v naslednje leto prenašamo željo ter 
pričakovanja obiskovalcev in zaposlenih po sodobni ureditvi prostorov na 
novi lokaciji.
Knjižnica je pomemben dejavnik dviga izobrazbene ravni prebivalstva, 
bralne kulture in kvalitetnega preživljanja prostega časa. Je tudi prostor, 
kjer se srečujejo vse starostne kategorije uporabnikov. Po materialni plati je 
ena izmed najbolj dostopnih virov znanja, informacij in individualnega 
učenja ter izobraževanja.
Ker so včlanitev in obisk prostovoljna izbira posameznika, je število članov 
in obiskovalcev izjemno dragoceno. Prostorske danosti, sodobno 
opremljeni in udobni prostori, obseg gradiv ter prijaznost strokovnega 
osebja knjižnice, so osnove, na katerih je mogoče razvijati javno dostopnost 
informacijskih virov in knjižničnih gradiv, ki ga narekujejo vse zahtevnejši 
obiskovalci in naraščajoče potrebe bralcev. Ni pomembna le izobraževalna 
in informacijska, temveč tudi komunikacijska in socialna vloga splošne 
knjižnice v mestu.
Vizija sodobne knjižnice predstavlja nepogrešljiv del mozaika v življenju 
prebivalcev mesta, zato verjamemo, dajo bo mogoče v prihajajočem času v 
celoti uresničiti. (Knjižničarke MKI)

Or. Richard F. Heller 
Dr. Rachael F. Heller

TUDI
Z OGLJIKOVIMI HIDRATI 

STE LAHKO 
ZASVOJENI
mu m\ um

II HŠf 

mmtiniufi&iiE
vMilflitaJiki prthrinjevalni 

program aa niaanovaiaa}« 
Intuliiia • ‘komor»» lakota* 

« »talajik In bolj pozath lotih

KNJIGA KI DAJE POGUM
Ali veste, da niste edini krivec za svoje odvečne 
kilograme? V knjižni uspešnici z naslovom TUDI Z 
OGLJIKOVIMI HIDRATI STE LAHKO 
ZASVOJENI se boste seznanili z inzulinom, ki je 
lahko vzrok smrtno nevarnih bolezni in o tem, kako 
inzulin vodi v zasvojenost z ogljikovimi hidrati. 
Spoznali boste Kellerjev prehranjevalni program za 
uravnovešenje inzulina "hormona lakote" in 
izvedeli, da nobena vrsta hrane NI 
PREPOVEDANA.
KNJIGA JE NAPRODAJ V 
PRENOVLJENI KNJIGARNI GRAFFI!
NA MANZIOLIJEVEM TRGU (tel.: 6418 303)
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Inkin stolpič ima vodo

KOMPROMIS BO VSELIL STANOVALCE
Čeprav je bilo kar veliko hude krvi in so se s problemom srečevali 
tudi strokovnjaki na ministrstvu in je grozila celo sodna izterjava 
odškodnine sta Inka (investitor) in Rižanski vodovod dosegla 
kompromis glede priključitve stanopvanjskega stolpiča na javno 
vodovodno omrežje.
Bistvo zapleta je bilo pravzaprav administrativne narave, saj je 
investitor dobil gradbeno dovoljenje za gradnjo s katero je sam prevzel 
delitev porabe vode med posamezne stanovanjske enote, malo kasneje 
pa je bil sprejet odlok po katerem mora biti priključek urejen tako, da 
stanovalci plačajo porabljeno vodo neposredo dobavitelju, v tem 
primeru Rižanskemu vodovodu.
Blok na Južni cesti s 14 stanovanji bo sicer priključen na omrežje 
tako, kot je bilo predvideno v Inkinih načrtih, zato pa bodo 
naslednji stolpiči grajeni v skladu z veljavno zakonodaja
V primeru tega prvega stanovanjskega bloka bodo Rižanskemu 
vodovodu plačevali samo en račun, ki si ga bodo lastniki stanovanj 
razdelili glede na porabljeno vodo, uporabniki pa bodo svoj delež 
izračunali s pomočjo internih odštevalnih števcev. Naslednja dva bloka, 
ki ju bodo začeli graditi že v začetki naslednjega leta pa bodo morali 
zgraditi tako, da bo vsako stanovanje plačevalo odjem vode 
neposredno Rižanskemu vodovodu.
Direktor Inke, Viljem Tisnikar, je 
ob tem povedal, da je pri sklepanju 
kompromisa bila zelo koristna 
pomoč županje Brede Pečan, kije v 
tem primeru odigrala pravo vlogo 
zaščitnice predvsem lokalnih 
interesov oziroma interesov kupcev 
stanovanj, ki jih bodo zdaj končno 
lahko oddali. Že ta teden naj bi namreč opravili tehnični pregled, sledila 
pa bo novost, kije sicer nismo vajeni. Stolpič bodo namreč konec tedna 
javno predstavili na dnevu odprtih vrat, v začetku naslednjega tedna 
pa bodo vanj vselili prve stanovalce, ki so za stanovanja višjega 
standarda odšteli po 300.000 oziroma 450.000 tolarjev za kvadratni 
meter.
Pa še zanimivost. Investitorje vsako stanovanje pred predjao kupcem 
opremil tudi z umetniško sliko. Tokrat jih je prispeval Andrej 
Trobentar, eden od najemnikov ateljejev v starem delu mesta.

TRI MILIJONE ZA BOLNIŠNICO
Pediatrični oddelek izolske bolnišnice bo v kratkem bogatejši za 
sodobno luč za fototerapijo, potrebno za odpravo zlateničnosti pri 
novorojenčkih, ter prenosni monitor za testiranje srčnega utripa, dihanja 
in vsebnosti kisika pri hudo bolnih in ponesrečenih otrocih.
Donacijo v višini 3 milijone tolarjev, je podjetje Engrotuš zbralo v 
humanitarnem projektu Pet tolarjev, v katerem so sicer skupno zbrali 
nad 12 milijonov tolarjev, pediatričnemu oddelku Splošne bolnišnice 
Izola pa je donacijo predal ambasador Unicefa v Sloveniji Tone 
Pavček. Splošna bolnišnica Izola je prva izmed štirih slovenskih 
bolnišnic, ki so od podjetja Engrotuš prejele donacijo za nakup 
najnujnejših aparatov za zdravljenje otrok, enak znesek pa so podarili 
bolnišnicam v Kranju, Mariboru in Celja Kot je povedal direktor 
izolske bolnišnice, Tomaž Gantar, za nakupe medicinske opreme letno 
porabijo okoli 100 milijonov tolarjev, letos pa so s pomočjo donacij 
lahko kupili za 40 milijonov tolarjev nujno potrebne opreme. V 
enomesečni humanitarni akciji Pet tolarjev, potekala je v oktobru po 
vseh Engrotuševih trgovinah, so s pettolarskim prispevkom ob nakupu 
izdelkov blagovne znamke Tuš skupno zbrali 12 milijonov tolarjev. 
Poleg omenjene vsote bo podjetje ob vsaki donaciji, namenjeni 
bolnišnici, po 20.000 tolarjev podarilo tudi slovenskemu odboru 
Unicefa.

Poslovanje Banke Koper

VEČ MEDNARODNEGA SODELOVANJA
Devetmesečni rezultati Banke Koper kažejo, da je banka letos utrdila svoj 
tržni položaj, ter dosegla in na nekaterih področjih presegla raven in 
dinamiko porasta poslovanja, opredeljenega s poslovnim načrtom 2002. 
Poslovni rezultati so v znamenju komercialnih aktivnosti, dejavnejšega 
mednarodnega sodelovanja in drugih novih projektov banke, pravijo v tej 
največji finančni instituciji na našem območju.
Zadnji dan v septembru je imela banka 273,85 milijard tolarjev bilančne 
vsote ter 6,5 % tržni delež. V prvih devetih mesecih letos je bilančna vsota 
zrasla za okrog 35,062 milijard tolarjev oz. za 15%, kar je 5,4 odstotne 
točke višji porast od povprečja slovenskih bank. Na intenzivne komercialne 
aktivnosti kaže tudi primerjava z načrtom. Bilančna vsota že v 
devetmesečnem obdobju dosega načrtovano raven za leto 2002.
Banka je v prvih devetih mesecih letos izvedla ali nadaljevala več 
projektov. Med večje štejejo komercialne aktivnosti za pridobivanje novih 
imetnikov transakcijskih računov in uporabnikov elektronske i-Net banke
V tem času je banka intenzivno širila tudi poslovno mrežo. Preko Poslovne 
i-Net banke je do konca oktobra letos poslovalo že 3.078 pravnih oseb, 
zasebnikov in civilno pravnih oseb.
Med pomembne bančne projekte sodi tudi prenos transakcijskih računov 
fizičnih oseb, ki se bo končal predvidoma sredi naslednjega leta. Doslej so 
odprli že 21.562 transakcijskih računov, v elektronsko bančništvo za 
fizične osebe pa je bilo do 31. oktobra vključenih preko 9.213 uporabnikov 
i-Net banke. Na področju poslovanja s prebivalstvom banka širi možnosti 
sodelovanja in je razvila celovito ponudbo, ki jo danes uspešno dopolnjuje 
s sodobnimi bančnimi storitvami, kot so rentno in namensko varčevanje, 
Družinski varčevalni paketi ter najnovejša ponudba na tem področju - 
Drevo varčevanja.
V sodelovanju z Evropsko banko za obnovo in razvoj banka zaključuje 
dogovore za nov kreditni aranžma za mala in srednja podjetja ter 
samostojne podjetnike in, kot novost, podaljšano odplačilno dobo kredita. 
Banka je 13. septembra 2002 izpeljala predvideno prodajo družbe Finor, 
kar je bilo del dogovora ob prodaji večinskega deleža banki SanPaolo IMI. 
Prejšnji večinskimi lastniki Luka Koper, Istrabenz in Intereuropa so zdaj 
pridobili 100-odstotnega lastniški delež družbe Finor d.o.o.
Oktobra letos je banka podpisala pogodbo za najem sindiciranega posojila 
v vrednosti 35 milijonov evrov. Sindicirani kreditni aranžma vodi banka 
SanPaolo IMI S.p.A. (SPIMI) - London, kot glavni organizator 
sindiciranega posojila. Banka bo sredstva namenila za razvojne projekte 
svojih komitentov po še ugodnejših cenovnih pogojih ter s tem še okrepila 
svojo konkurenčnost na slovenskem bančnem trga Ob začetku skupnega 
delovanja z novim strateškim lastnikom se je Banka Koper oktobra 
vključila v sindiciranje posojila podjetja Crosco d.o.o.. Slednje je hčerinsko 
podjetje državnega hrvaškega podjetja INA, proizvodnja in distribucija 
naftnih derivatov. Na ta način Banka Koper, v okviru dogovora s SPIMI, 
uresničuje poslovno strategijo delovanja na hrvaškem trgu.
Odprti vzajemni pokojninski sklad Banke Koper d.d. (OVPS), kije bil do 
sedaj namenjen le trženju prostovoljnega kolektivnega dodatnega 
pokojninskega zavarovanja, je oktobra pridobil licenco za izvajanje 
prostovoljnega individualnega dodatnega pokojninskega zavarovanja, 
tako da se v sklad odslej lahko vključujejo tudi posamezniki.
V Banki Koper ugotavljajo, da izkazani trendi rasti najpomembnejših
sestavin bančne bilance kažejo na to, da bodo načrtovani cilji za leto 2002 
doseženi. Bruto dobiček v devetmesečnem obdobju je višji od 
načrtovanega, na takšen poslovni rezultat pa je vplivala tudi prodaja 
hčerinske družbe Finor. (sj)________________________________________
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Kam bomo vozili naše smeti v

PREDELAVA V KOPRU, DEPONIJA V SEŽANI
Onesnaževanje ni le problem s katerim se morajo spoprijeti 
svetovni voditelji in ekologi ampak je tudi problem vsakega od nas. 
Odnos do odpadkov se vendarle tudi pri nas spreminja a jo to šele 
začetek, saj nas čakajo vse večje omejitve glede razpolaganja z 
odpadki. Ni daleč čas, ko bomo na deponijo smeli odpeljati le še 
tretjino odpadkov, vse druge pa bomo morali predati drugam.
V Kopru so prejšnji teden v prisotnosti Ministra za okolje in prostor 
podpisali pogodbo o ustanovitvi konzorcija Gojup za izvajanje 
skupnega projekta za gospodarjenje z odpadki na območju južne 
Primorske. Podpisala ga je županja občine Piran in koprski župan ter 
župani kraških in ilirskobistriške občine. Dokumenta ni podpisala 
samo izolska županja, ker izolski svetniki še niso dali soglasja za ta 
skupni ekološki projekt.
V pogodbi je zapisana takojšnja uvedba ločenega zbiranja 
odpadkov na izvoru z ureditvijo zbiralnic in zbirnih centrov ter 
ureditvijo sistema zbiranja kosovnih in nevarnih odpadkov; na 
regijski ravni pa takojšnja uvedba sortiranja, obdelave in predelave 
odpadkov, recikliranja in predelave ločenih frakcij odpadkov, 
trženja sekundarnih surovin, kompostiranja biološko razgradljivih 
odpadkov ter odlaganja preostanka odpadkov.
Pomemben je tudi tisti del dogovora, ki govori o regijski deponiji. 
Občine so se namreč dogovorile, da bo skupna deponija za odlaganje 
odpadkov, ki ne bodo zbrani ločeno in obdelani v koprskem 
regijskem centru za ravnanje z odpadki, v občini Sežana, kjer se že 
pospešeno pripravljajo na sanacijo njihovega odlagališča. Na območju 
osmih občin, ki jih pokriva pet komunalnih podjetij, namreč letno 
zberemo kar za 70.900 kubičnih metrov ali 55.700 ton odpadkov
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SMETI SO REGIJSKI PROBLEM
Kot je povedal minister Janez Kopač, država sodeluje pri vseh takih 
regionalnih projektih predvsem s strokovno pomočjo, razen tega pa vodi 
tako politiko investiranja takse za odlaganje odpadkov, da dovoljuje 
samo investicije v regionalne projekte, kar je sicer tudi politika, ki jo 
vodijo v evropski skupnosti. Regionalni pristop ima prednost zato, ker je 
vsaka taka naložba v deponijo odpadkov izjemno dragain si take 
deponije občina sama zase dejansko ne more privoščiti. Gradnja novih 
deponij sovpada tudi z ločenim zbiranjem odpadkov, to pa je 
ekonomično le če zajema območje z najmanj 50 tisoč prebivalci. 
Zanimiva je bila izjava ministra Kopača v zvezi z Izolo. Dejal je, da je 
prepričan, da bo tudi občina Izola po volitvah, ko se bodo strasti 
umirile, podpisala omenjeno pogodbo. Ob tem pa še namig, da če bi 
neka občina hotela sama reševati stvari, bi morala zbrano takso za 
odlaganje odpadkov, ki se zbira od januarja letos, nakazati v 
državni proračun
Vsa komunalna podjetja seveda čakajo velike in drage investicije. V 
Kopru bo namreč nastala tudi kompostama s prekladalno postajo za 
stisk odpadkov, ki jih bo treba odpeljati v Sežano ali na sežig. Za 
primerjavo povejmo, da so komunalno deponijo odprli v Ljubljani, stala 
pa je več kot milijardo tolarjev, od tega je 750 milijonov prispevala 
država iz komunalne takse.

PRVA RIBIŠKA BARKA 
IZ IZOLSKE LADJEDELNICE
Napovedi, da bodo v Ladjedelnici Izola sčasoma opuščali remontno 
dejavnost in se usmerili v izdelovanje plovil se postopoma 
uresničujejo, pravi predsednik uprave podjetja Dimitrij Živec. 
Minuli torek so namreč splovili 30 m dolgo ribiško ladjo, ki so jo 
izdelali po naročilu ladjedelnice v italijanskem Pesaru, v 
prihodnjih dneh pa bodo naročniku predali ekološko plovilo 
Ekomat 4, ki bo služilo za čiščenje morja v pristanišču v Genovi. 
Ribiška ladja je težka 105 ton, njen trup je iz jekla, nadgradnja iz 
nerjavečega jekla ter kabina iz aluminija. V izolski ladjedelnici so vanjo 
vgradili tudi pogonski stroj moči 800 kW, propeler, osovino in 
.priključke za ladijske sisteme, v Pesaru pa bodo na ladji opravili še 
zaključna dela ter jo opremili. Za istega naročnika pa v Izoli pravkar 
izdelujejo še eno enako plovilo.
Pri splovitvi ribiške ladje je bil navzoč tudi lastnik omenjenega plovila 
Piero Marroni, sicer lastnik ribiške flote, ki opravlja ribolov predvsem 
na območju zahodnega dela Sicilije. Kot pravi, so se za gradnjo v Izoli 
odločili zato, ker so iskali ugodnješe ter tehnološko napredne 
možnosti za izgradnjo ladij. Po njegovih besedah je nadaljnje 
sodelovanje odvisno predvsem 
od prihodnjih gospodarskih 
razmer. Če bodo te ugodne, 
bodo prav gotovo investirali v 
nova plovila, v nasprotnem 
primeru pa bo investicij manj.
Na željo lastnika je ladjo ob 
splovitvi blagoslovil tudi
župnik, botra pa je bila 
izolska županja Breda
Pečan.
V ladjedelnici si želijo, da bi v prihodnosti podobne ladje tudi 
opremljali, saj so tega sposobni, kar dokazujejo z luksuzno 
superjahto, ki jo izdelujejo za poslovneža iz arabskih Emiratov. Kot 
načrtujejo, naj bi jo lastniku predali IS.januarja, v doku pa že čaka 
vlačilec, ki ga bodo prav tako predelali v super jahto, tokrat za 
italijanskega naročnika. (Karmen Bučar)

J Dragi prijatelji, Izolani !
Vsem, ki ste si upali dati svoj glas mojemu
PROGRAMU, MENI in LISTI ZA IZOLO
se iskreno zahvaljujem.
Sporočam Vam, da nas bo v občinskem svetu 
zastopal ALEN KALŠEK, ki sc bo zavzemal za 
URESNIČITEV NAŠEGA PREDVOLILNEGA 
PROGRAMA ter Vaših POBUD in 
PREDLOGOV za izboljšanje kakovosti življenja 
v naši sredini.
Na tokratnih županskih volitvah sem z Vašo 
pomočjo pristal na DRUGEM MESTU, 
prihodnjič pa se bo zgodila RESNIČNA IZOLA 
in takrat bo zmaga NAŠA.

Egidio Krajcar 
in Lista za Izolo - Lista per l’Isola dTstria



Nogomet
MNK Izola: Jadran PM 2:1 [1:01
Mestni stadion, gledalcev 500, 
sodnik Ihan (Ljubljana) 6. Strelci - 
1:0 Klariča (18), 2:0 Božičič (79),
2:1 Šestič (91).
MNK IZOla: Kunej 7, Zupančič 6,5 
(od 63. Breč 6,5), Hadžič 7, Cavar 
7, Šuber 7, Šabič 7, Radovac 7,5 
(od 89. Markežič -), Nadal 7,
Apollonio 6,5 (od 67. Starčevič 
6,5), Božičič 7,5, Klariča 7,5.
Trener - Silvo Berko.
V drugoligaškem lokalnem derbiju 
sta moštvi prikazali zelo dinamično 
predstavo. Na koncu pa so se 
zmage veselili Izolani, ki so se 
jesenski del sezone končali na 
sredini lestvice, najvišje od vseh 
primorskih ligašev.
Gostje so v uvodnih minutah bili 
podjetnejši a niso imeli pravih 
rešitev za gol vratarja Kllliejà Zato 
pa so bili domačini zelo natančni in 
neusmiljeni. KlariCS je v 18. minuti 
izkoristil nezbranost in neodločnost 
Mikoliča ter Maksiča, po strelu z 
lobom s sedmih metrov popeljal 
domače v vodstvo. Gostje so se po 
poceni prejetem zadetku hitro 
zbrali, imeli nekaj zelo zrelih 
priložnosti in gol je visel
dobesedno v zraku vse dokler jih ni ________
ohladil BOŽiČiČ s pravim evrogolom. Gostje so 
dosegli častni zadetek v prvi minuti 
sodnikovega podaljšaka, po prikazani igri pa 
bi bil neodločen rezultat verjeno najbolj 
pravičen.

S.SNL-zahod

KomenMorte1:2[1:1)
Strelci: 1:0 Filipič (a.g.31), 1:1 Baruca (34), 
1:2 Baruca (61)
Avtoplus Korte: Sirotič, Šorgo, Jureš, Pohlen, 
Mamilovič, Bauer, Bogdanovič, Baruca, 
Čendak, Pasič, Luznar (Zaič)
Kortežani so bili preprosto boljše in spretnejše 
moštvo. Domači so se trudili in po nesrečnem 
posredovanju Filipiča tudi povedali, v 
nadaljevanju pa so Kortežani držali niti igre v 
svojih rokah in zanesljivo zmagali ter se znova 
povzpeli na drugo mesto prvenstvene lestvice. 
Medtem ko bodo drugoligaši zdaj počivali pa 
bodo Kortežani v nedeljo doma igrali derbi s 
tretjeuvrščenim Galebom.

KAPUČINO
aggMMif

—v-

K 'i

^ * ~
'K

ladranie
JUSTINTEN CUPLIM0NCI
10. JustinTen Cup, ki ga je na 
Martinovo nedeljo organiziralo 
Jadralno društvo J-24, je pred Izolo 
dobila posadka JK Pagar na Limonci 
Jesenski Maestralček, ki je obračal 
proti zahodu je lepo nakodral morje v 
Izolskem zalivu in tako posadkam 
omogočil izpeljavo vseh štirih 
predvidenh regat. Najbolje se je 
odrezala posadka Ivana Štravsa na 
Limonci, ki je bila iz regate v regato 
boljša in tako z 4., 2. ter dvema l. 
mestoma premagal posadko Jureta 
Orla na jadrnici PeterR.
Tretje mesto si je prikrmaril Branko 
Brčin z Lucy in the sky vvith

ROKOMET-1.B DRL 
Novoles: Istrabenz plini 
Izola 41:21(21:0]
Ko gre narobe gre narobe do konca. Že 
pred odhodom v Novo mesto je bilo 
jasno, da Izolani nimajo nobenih pravih 
možnosti, toda poraz z razliko 20-tih 
zadetkov je gotovo kaj več kot slaba 
postavitev trenerja Poklarja. Igralci so 
enostavno nehali izpolnjevati njegova 
navodila, slaba volja se je naselila med 
vse in na koncu so zabeležili poraz, ki je 
pripeljal do odstopa trenerja Poklarja. 
Uprava je njegov odstop sprejela, 
nasledil ga je trener mlajših selekcij 
Hrvatin, toda problemi te ekipe ostajajo.
V prvi vrsti gre za dejstvo, da so igralci 
prepričani, da če igrajo brez plačila 
lahko igrajo in se pripravljajo tako kot 
jim paše. To pa seveda ne bo prineslo 
pravega rezultata z nobenim, še tako 
dobrim trenerjem.
Istrabenz plini so zanesljivo na zadnjem 

IPP mestu prvenstvene lestvice, sobotna 
ij tekma pa bo že ena tistih, kjer se bo 

odločalo celo o njihovi drugoligaški 
LyL: usodi.

Odbojka-2. DOL-moški 
lzola:VC Portorož 2:3 (-21,21,22.20, -13)
V naslednjem krogu bodo Izolani 

, igrali v gosteh z zelo solidno
Prvačino.
3. DOL-ženske
Interval A Izola: Italijanska skupnost 

3:2(21,19,-17,-18,101
Izolanke so premagale realno močnejše 
moštvo, v soboto pa bodo gostovale v 
Črnomlju.

Na četrtem mestu smo tokrat videli 
Janjo Orel na nekdanjem Tenmarju, 
peti je bil Valter Peric na Target 10, 
šesta Katja Štravs na Rdeči, sedmi 
Matjaž France na Orci in osmi Peter 
Bratuša na Pili.

/ POGLED 
S STRANI

piše ŽARKO 
za Kapučino Šporrt

Igor Poklar ni več trener moške članske ekipe. 
Pričakovano. Kot vedno in povsod je lažje 
zamenjati enega kot pa dest. Tiho upiranje 
igralcev je doseglo višek na tekmi v Novem 
Mestu, ko je ekipa izgubila z 20 (dvajsetimi)

goli razlike. Vsio sestanki, pogajanja in 
prepričevanja niso več našla skupnih točk. 
Neprijetno zadevo je uprava kluba skušala 
rešiti, vendar ob spoznanju, da je pošlo vse 
zaupanje, našla začasno rešitev in Vladu 
Hrvatinu zaupala »rešitev« prve ekipe. Žal je 
popuščanje pripeljalo do »zmage« igralcev, 
sami imajo kar precej pri vsej stvari, končno so 
le oni tudi izvajalci. Seveda bo zanimivo videti, 
kakšni bodo rezultati, ob vsemu pa uprava 
kluba glasno razmišlja tudi o kodeksu 
obnašanja vseh igralcev. Nobena skrivnost ni, 
da so igralci prevečkrat jemali stvari z napačne 
strani, napake so »dovoljene«, vendar so sedaj 
postavljeni okvirji. Točke, teh je seveda 
premalo, so tudi dodale svoje, Vlado Hrvatin pa 
je ob vsem presenečenju priznal, da bo težko.

Štiri kola do konca jesenskega dela prvenstva 
si seveda ne upa napovedati kakšen bo 
izkupiček. Ker so v rokometnem svetu (pri 
nas) podobne zadeve bolj redke, bo tudi za 
drugi del prvenstva težko najti »željenega« 
strokovnjaka. No, pa vendar tudi našim 
sosedom (Koper, Kozina) ne cvetijo točke in 
možne so tudi rotacije. Uprava kluba se bo 
seveda zavzemala za trajno režitev, vendar pa 
bo iskanje, predvsem pa prepričevanje 
kandidatov zelo naporno. Tudi trenerji si med 
seboj marsikaj povejo in »dober glas« ekipe 
nekaj pomeni. Ena od menjav je storjena, 
sedaj so na potezi igralci.

http://inenibers.xooiii.virgilio.it/ArgoCiano/
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Rokomet-STAREJŠI DEČKI
RDIPIZOLAM COL 39:12
Izdani nadaljujejo serijo zmag in so v tej sezoni še neporaženi. Tokrat 
so v domači dvorani nadigrali Col, tehnično slabo a borbeno ekipo. 
Gostje so izkoristili začetno slabo igro naših in povedli (2:3), a sta 
Jurman in Kleva s soigralci, kateri so se prav vsi vpisali med strelce, 
stvari hitro postavila na svoje mesto. Ob polčasu je bilo 18:5 in dvomov 
o zmagovalcu ni bilo. Ta teden so Izolski rokometaši prosti, naslednji 
teden pa gostujejo v Hrpeljah.
Za Izolo so igrali: Igor Čuk, Tilen Slama 5, Uroš Srabotič 1, Miran 
Kaligarič 4, Amel Redžič 3, Matej Srabotič 2, Rok Gomezelj 3, Matic 
Čebulj 3, Rok Jurman 7, Matej Kleva 7, Matjaž Piantoni-Žeger 1, 
Marko Cvetkovič 1, Jan Rihter 2, Jasmnin Dedič (R.G.)

KADETI
RD IP IZOLA: TRIESTE PALLAMANO 30:14
Minulo soboto so v Izoli gostovali rokometaši iz Trsta, ki prav tako 
sodelujejo v ó.skupini slovenske kadetske rokometne lige. Gostje so 
povedli (0:1, 1:2), a so jim naši pokazali, kdo je domačin v Izoli ter ob 
polčasu, predvsem po zaslugi Ivančiča vodili z 12:5. V drugem polčasu 
so Izdani prednost še povečevali, ter si zasluženo priigrali novi dve 
točki, ki bosta lahko v boju za napredovanje še kako pomembni, a jih do 
takrat čaka še nekaj težjih tekem, kot je bila ta.
Za Izolo so igrali: Uroš Čuk, Matej Srabotič, Matic Čebulj 1, Matej 
Kleva, Rok Gomezelj, Rok Jurman 5, Martin Franetič 6, Luka Volk 3, 
Dejan Starman 5, Alen Iliševič 3, Jan Vižintin 2, Miha Stanič, David 
Ivančič 5, Igor Čuk (R.G.)

MLADINCI
RD ISTRRRENZ PLINI IZOLAM ORMOŽ 27:23
Izolski mladinci so se spet izkazali. Tokrat so svojo drugo zmago 
dosegli proti Ormožanom. Na začetku so naši povedli, v 20.minuti so 
vodili že z 10:6, a so se jim gostje ob polčasu približali na 14:12. V 
drugem polčasu je bilo še naprej tesno, našim nikakor ni 
uspelo-rezultatsko-zbežati gostom. Ko je pri 20:16 že kazalo na to, pa 
so Ormožani čez 10 minut ujeli naše (22:22). Sledile so minute naših, ki 
so goste preko protinapadov povsem dotolkli. Naši so torej dokazali, da 
sodijo v sredino lestvice, za kar sta potrebna predvsem borbenost, ter 
odnos, ki sta bila na tej tekmi vsekakor na visoki ravni in verjamemo, da 
bo tako tudi v prihodnje.
Za Izolo so igrali: Martin Gregorič, Zoran Štampfer, David Stepančič 5, 
Alen Kleva 3, Igor Viškovič 1, Dejan Starman, Luka Volk, Martin 
Franetič, Jure Zrinski 1, Kristjan Vajukič 1, Andrej Kleva 7, Mitja 
Lukežič 2, Luka Gomezelj 4, Elvin Čosič 3, Matej Velušček (R.G.)

STAREJŠI DEČKI B
V nedeljo 17. novembra je potekal v Izoli četrti turnir za starejše dečke 
letnik 1989.
RD ISTRABENZ FUNI IZOLA : RK CIMOS KOPER 8:23 (5:11)
V prvem polčasu so naši igrali še kar dobro tako, da so koprčani vodili 
samo za 6 golov. V drugem polčasu izolani niso mogli doseč gola. 
Vratar Kopra je bil zelo razpoložen in tako so zasluženo zmagali.
Za Izolo so igrali: Matej Žaro, Luka Žaro, Andrea Radolovič 1, Martin 
Matkovič 1, Matjaž Kljun 1, Aleksander Petrovič, Ivan Markovič, 
Marko Fičur, Jan Radojkovič 1, Jan Rihter 4.
RK CIMOS KOPER: RK COL 33:6 
RD ISTRABENZ PUHI IZOLA : RK COL 27:13 (13:6)
Izolani so drugo tekmo igrali zelo dobro. Že v prvem polčasu so imeli 
kar 7 golov prednosti.
S hitrimi kontrami in z dobro obrambo zasluženo slavili. V tej tekmi se 
je izkazal kapetan Jan Radojkovič, ki je dosegal kar 9 golov. Pohvaliti 
treba tudi vse druge igralce za dobro igro.
Za Izolo so igrali: Matej Žaro, Luka Žaro 1, Andrea Radolovič 5, 
Martin Matkovič, Matjaž Kljun 5, Aleksander Petrovič, Ivan Markovič 
2, Marko Fičur 2, Jan Radojkovič 9, Jan Rihter 3.
Trenutna lestvica: 1. RK CIMOS KOPER 14 točk, 2. RD ISTRABENZ 
PLINI IZOLA 8 točk, 3. RK COL 0 točk

NAMIZNI TENIS

Uspešne kadetinje
V nedeljo je v Vrtojbi potekal kvalifikacijski turnir za uvrstitev v 
ekipni finale za kadetinje. Igralke Arrigonija so turnir pričele 
zbrano in borbeno, čeprav so bile absolutne favoritinje. Tako so 
vse ekipe prepričljivo premagale 4:0 in se uvrstile v ekipni 
finale. Za ekipo so nastopile: Petra Kukovec, Alenka Ačimovič, 
Maja Ropret in Kristin Fatorič.
Končni vrstni red: 1. Arrigoni, 2. Iskra Avtoelektrika Vrtojba I, 
3. Ilirija Ljubljana, 4. Iskra Avtoelektrika Vrtojba II.

Kadeti pod pričakovanji
Ekipne kvalifikacije so imeli tudi kadeti, in sicer v Logatcu. 
Igralci Arrigonija so v konkurenci šestih ekip dosegli tretje 
mesto, kar žal ni zadostovalo za uvrstitev v ekipni finale, kjer 
bosta nastopili dve najboljši ekipi iz te predtekmovalne skupine. 
Rezultati: Končni vrstni red:
Ariigoni: Rakek 2:4 1. Vesna Ljubljana,
Ariigoni: Kajuh - Slovan 4:0 2. Rakek,
Ariigoni: N. Gorica 4:2 3. Arrigoni,
Ariigoni: Logatec 4:0 4. N. Gorica,
Ariigoni: Vesna 0:4 5. Kajuh Slovan Ljubljana,

6. Logatec.
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Šolska tekmovanja

LOGIKE NAM MALO MANJKA
Okoli 330 osnovnošolcev, 300 srednješolcev in 50 študentov se je v soboto 
na ljubljanski fakulteti za elektrotehniko udeležilo 17. državnega 
tekmovanja iz logike. Udeleženci so bili zmagovalci tekmovanj na šolski in 
regionalni ravni. Tekmovalo je kar 16.000 mladih.
Množičnost je bila v soboto obogatena z uspešnostjo, tokratno število 
državnih zmagovalcev je bilo namreč presenetljivo. Organizator 
tekmovanja, Zveza za tehnično kulturo Slovenije, sklepa, da je dober 
rezultat predvsem posledica projekta Šola logike, ki gaje zveza organizirala 
za mentorje s področja logike. Izjemno zanimanje za to problematiko je še 
toliko pomembnejše, ker je logika kot obvezen predmet izpadla iz 
izobraževalnega programa.
Žal med nagrajenci, tistimi z zlatimi in srebrnimi priznanji ni prav veliko 
tekmovalcev iz obalnih osnovnih šol, iz izolskih šol pa smo odkrili vsega 
dve osmošolki in sicer: Katjo Mahne, ki je postala zlata in "srebrno" Vido 
Samotorčan (obe sta iz osnovne šole Vojke Šmuc). Mentorica obeh 
uspešnih učenk je Neva Slavec.
Med srednješolci je nekaj več dijakov iz obalnih srednjih šol oziroma iz 
koprske in piranske gimnazije, učencev izolskih srednjih šol pa med 
nagrajenci nismo odkrili.
Morda se kdo vpraša, kako je logiko sploh mogoče spraševati in ocenjevati. 
Dandanes je logika znanost, ki ima izjemno uporabno vrednost, čeprav se 
zdijo naloga za trening logike včasih kar nekoliko otročje. Toda, ko je treba 
najti pravi odgovor se hitro zatakne. Za primer objavljamo naloge, ki so jih 
letos reševali osmošolci. Za vsak slučaj smo na koncu zapisali tudi rešitve.

1. Vitezi, oprode in normalneži
Na otoku vitezov, oprod in nonnalnežev veljajo med domačini posebna 
pravila: vitezi vedno govorijo resnico, oprode vedno lažejo, normalneži pa 
izmenično govorijo resnico. Če je normainež izrekel v prveth stavku resnico, 
bo njegov drugi stavek zagotovo laž. Če pa je normainež izgovoril laž v prvem 
stavku, potem bo njegov naslednji stavek zagotovo resničen.
Nekoč sem na otoku srečal deset domačinov, ko so mi o svoji pripadnosti rekli 
naslednje:
A: Nisem vitez ali pa sem normainež.
B: Nisem vitez in nisem normainež.
C: Ali sem oproda, ali pa sem normainež.
D: Če sem vitez, potem sem oproda.
E: Če nisem vitez, potem sem oproda.
F: Če sem normainež, je E normainež. Torej nisem vitez.
G: Sem vitez natanko tedaj, ko je H vitez.
H : I je vitez. Jaz sem tudi vitez.
I: Med nami je pet oprod. C je tudi oproda.
J: B je oproda ali pa sem jaz oproda.
Ugotovite pripadnost posameznih oseb oziroma kdo je kdo!

2. Ljudožerci in navadni Zemljani
Nekje v Pafriki živijo v sožitju navadni Zemljani in ljudožerci. Obe plemeni se 
odlično razumeta, le občasno pride med njimi do prepirov. Problemi so 
največji, kadar gredo skupaj na lov. Ker živijo v delti reke Krokonil, jo večkrat 
prečkajo s čolni. Pri tem morajo navadni Zemljani vedno paziti, da niso na 
čolnu in ob obali ljudožerci v večini, ker bi sicer oni postali poslastica in ulov 
ljudožercev. Ker sem ljubitelj Pafrike, sem se tudi sam znašel v delti Krokonila 
in večkrat z logiko poskusil rešiti živo glavo navadnih Zemljanov.
Nekega dne so se na lov odpravili štirje ljudožerci in štirje 
navadni Zemljani. Pri tem so morali prečkati reko s čolnom, v 
katerem je prostora za tri osebe. Če bi bilo kjer koli (na obali, v 
čolnu, pri zamenjavi) več ljudožercev, kakor drugih, bodo le-ti 
pohrustali navadne Zemljane. Najmanj kolikokrat morajo 
prečkati reko, da bodo vsi na drugi strani, da ljudožerci ne bi 
pojedli ostale štiri. Po vsaki vožnji nariši stanje na obalah (ali 
pa zapiši potek voženj). Ljudožerci so na sliki temni, navadni 
Zemljani pa svetli krogi.

3. Številke
Različna števila od 1 do vključno 9 so 
vpisana v prazne kroge na sliki tako, da je 
vsota števil od leve proti desni enaka tisti od 
spodaj navzgor. Ugotovi, katerih števil ne 
moremo vpisati v krog na sredini.

VSE O ALOJZU KOCJANCICU 
NA SREČANJU V IZOLI
Ob ll.obletnici smrti slovenskega istrskega pesnika, pisatelja in 
duhovnika Alojza Kocjančiča ter lO.obletnici podeljevanja nagrade, ki 
nosi njegovo ime, je v ponedeljek v izolskem Kulturnem domu potekal 
znanstveni sestanek, na katerem so zgodovinarji, literati in drugi 
poznavalci njegovega dela z različnih vidikov osvetlili življenje, delo, 
čas ter družbene razmere v katerih je Kocjančič deloval. Srečanje so 
pripravili Znanstveno-raziskovalno središče RS Koper, Zgodovinsko 
društvo za južno Primorsko ter Kulturni klub Istra.
S svojim prispevkom o Alojzu Kocjančiču - duhovniku, je sodeloval tudi 
Dušan Jakomin, kaplan v Škednju pri Trstu ter letošnji dobitnik 
Kocjančičeve nagrade. Kocjančiča označuje kot človeka, ki je prvi in 
najbolj pristno opisal šavrinsko epopejo mož in žena, ki so se borili za 
življenjski obstoj. Orisal je družbene in socialne razmere v Kocjančičevi 
življenjski dobi, ki so močno vplivale na njegovo duševnost, na njegovo 
literarno ustvarjanje ter narodno zavest.
Življenje in delo Alojza Kocjančiča je opisal publicist Milan Gregorič, ki 
je ob koncu svojega izvajanja opozoril tudi na slabe razmere v katerih 
propada Kocjančičeva zapuščina in nemoč tistih, ki bi želeli ohraniti in 
razstaviti njegovo to zapuščino v posebni spominski sobi v Kubedu, da bi 
dosegli dogovor z dediči, ki so lastniki te zapuščine.
O zgodovinskem okviru Kocjančičevega delovanja v prvi polovici 
prejšnjega stoletja so govorili zgodovinarji Tino Mamič, Darko Dukovski 
in Jurij Rosa, o literarnem ustvarjanju ter lastnih spominih na istrskega 
literata pa so spregovorili pesniki in pisatelji: Ines Cergol Bavčar, Alferija 
Beržan, Edelman Jurinčič, Bert Pribac, Tone Pavček in Marjan 
Tomšič. Etnologinja Rožana Koštial ter novinarka Tanja Jakomin pa sta 
predstavili spominska pričevanja ljudi iz Kubeda, Koštabone, Pomjana 
in Šmarij, kjer je Kocjančič opravljal svojo duhovniško službo.

(Karmen Bučar)
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Naša nezdrava prebrana

IZOLANI ŽIVIMO Z ENIM OBROKOM NA DAN ?
Na Oddelku za socialno medicino Zavoda za zdravstveno varstvo 
Koper smo, skupaj s CINDI Slovenije, Inštitutom za socialno 
medicino v Ljubljani in območnimi Zavodi za zdravstveno varstvo, 
izvedli raziskavo o "Dejavnikih tveganja za nenalezljive bolezni pri 
odraslih prebivalcih Slovenije". Analiza rezultatov, ki se nanašajo 
na prehrano in prehranske navade kaže, da so prehranske navade 
prebivalcev naše regije neustrezne in zdravju škodljive.

Slaba šestina prebivalcev zaužije dnevno samo 1- 2 obroka, več 
kot šestina jih nikoli ne zajtrkuje, petina ne poje dnevno niti enega 
sadeža, skoraj polovica uživa vsaj enkrat ali tudi večkrat tedensko 
ocvrte jedi. Po pogostosti uživanja hitre hrane je koprska regija na 
prvem mestu v Sloveniji, saj skoraj 40% prebivalcev najmanj 
enkrat ali tudi večkrat tedensko posega po hitri hrani

Izhajajoč iz tako poraznih ugotovitev, smo delavci Oddelka za socialno 
medicino Zavoda za zdravstveno varstvo Koper 18. novembra v 
popoldanskem času, v prostorih Gostinskega šolskega centra Izola 
organizirali izobraževanje gostinskih delavcev, ki pripravljajo in 
nudijo prehrano prebivalcem za območje obalnih občin. Prijetno 
srečanje je potekalo v obliki predavanj in delavnic, kjer so se udeleženci 
seznanili tako z zdravimi načini priprave hrane, kot tudi z možnostmi, ki 
jih imajo gostinci pri pripravi zdravih in okusnih ter cenovno dostopnih 
obrokov. Nekaj proizvajalcev in pripravljalcev zdrave hrane je 
izkoristilo priložnost za razstavo svojih izdelkov. Tako udeleženci, kot 
tudi organizatorji smo bili zelo zadovoljni z medsebojnim uspešnim in 
koristnim druženjem.
Poleg navedenega srečanja, smo na Zavodu pripravili tudi 
izobraževanje za delavce v šolah in vrtcih, ki skrbijo za prehrano 
otrok obalnih občin. Izobraževanji sta bili za udeležence brezplačni, 
kar predstavlja finančno breme za organizatorja. Od obalnih občin je le 
občina Piran prispevala finačno pomoč.
Prehrana in prehranske navade se odražajo na zdravstvenem stanju 
prebivalcev. Pomembni kazalci zdravstvenega stanja prebivalcev 
občine Izola so slabši od regijskega povprečja Zato upamo, da skrb 
za zdravje občanov, ki je zakonska naloga občinske oblasti, ne bo v 
občini Izola še naprej ostala samo na praznih besedah, ampak da bo, 
vsaj v prihodnjem letu, prisluhnila potrebam svojih občanov in podprla 
tako potrebne aktivnosti na področju krepitve zdravja.

Marina Sučič Vukovič, dr.med. spec. soc. med.
Vodja Oddelka za socialno medicino ZZV Koper 

Regijska Koordinatorica za preventivo in promocijo zdravja

SLABA HRANA V DELFINU?
Sorodniki in znanci nekaterih gostov Hotela Delfin so nas obvestili o 
tem, da se je v Hotelu Delfin v torek po kosilu nekaj hotelskih gostov 
slabo počutilo, zato so zaposleni takoj posumili, da gre za zastrupitev. 
Poklicali so zdravnika, ki je deseterico gostov pregledal, v sredo 
dopoldne pa je pregled opravila tudi sanitarna inšpekcija in delavci 
Zavoda za zdravstveno varstvo iz Kopra.
Uprava Hotela zdaj čaka na rezultate njihovih analiz, saj v tako kratkem 
času enostavno ni bilo mogoče ugotoviti vzroka zastrupitve oziroma 
odkriti njegovega žarišča. V hotelu je bila namreč takrat 400 gostov, 
težave pa jih je imelo devet ali deset, saj natančnih informacij uprava 
hotela še ni posredovala.
Nekaj podobnega se je v tem hotelu zgodilo že pred leti in tudi takrat 
vzroka niso našli, čeprav so opravili vse potrebne analize. Direktor 
hotela, Branko Simonovič, je menda zagotovil, da bodo javnost obvestili 
o dogodku takoj ko bodo dobili analizo vzorcev, ki jih je pobral Zavod 
za zdravstveno varstvo iz Kopra.

SEM BOLj TAKO: EASY COME, EASY GO!
Dnevnikova tedenska revija Hopla je v 
četrtek pripravila finalni izbor za 
Najlepšo sosedoa 2002. Osebni 
avtomobil Twingo je domov odpeljala 
osemnajstletna Anja Somun iz Logatca, 
med finalistkami pa je bila tudi 
Izolanka Anja Velikonja. Komisija je 
ocenjevala lepoto dvanajstih deklet, ki 
so se predstavila v jeansu, kopalkah, 
največ navdušenja pa je med 
občinstvom požel zadnji hod, ko so se 
dekleta predstavila v kreacijah mladih 
oblikovalcev srednje šole za 
oblikovanje in fotografijo

Slovenci smo od nekdaj znani po zavisti, še posebej do sosedov in vsega, kar 
imajo. Dobrososedske odnose poskuša izboljšati revija Hopla, ki je priredila 
tekmovanje za naj sosedo. Med številnimi dekleti, ki so poslale fotografije, je 
bila tudi 19 letna domačinka Anja Velikonja Uspelo ji je priti med petnajst naj 
sosed, mi pa smo jo povabili na kratek klepet. Še pred tem je mednarodno 
priznani (Koper, Piran) mojster estetske fotografije Pero-Pero v objektiv ujel 
nekaj dobrososedskih utrinkov.
Na podlagi česa so te izbrali med petnajst najlepših sosed?
Na revijo Hopla sem poslala par fotografij, ki so bile bralcem očitno všeč, saj so 
dekleta izbrali z glasovanjem po pošti.
Je to tvoje prvo lepotno tekmovanje?
To je prvo lepotno tekmovanje, drugače sem se udeleževala plesnih tekmovanj v 
jazz baletu in show dance-u.
Ali te starši in družba pri tem podpirajo?
Kaj preveč niti ne, v bistvu se podpiram sama...
Kaj pa fant?
Ma, zaradi slabih izkušenj, doslej sem jih imela pet-šest, trenutno nimam resne 
zveze. Sem bolj easy come easy go!
S čim se sicer v življenju ukvarjaš?
S čim posebej koristnim ne..Rada zahajam v fitness, včasih tudi kaj delam, če je 
le dobro plačano....v bistvu sem zadnja tri leta 
posvetila uživanju.
Kaj pa študij?
Obiskovala sem srednjo turistično šolo, sicer 
bi še najraje študirala petje in ples, s katerim 
sem se ukvarjala devet let.
Kaj bi v življenju najraje počela?
Najraje bi bila plesalka, ker mi je ples všeč, 
bila bi tudi učiteljica...karkoli,le da bi delala z 
veseljem.
Imaš kakšen poseben hobi?
Najlepši hobi mi je hodit ven s prijateljicami 
in se zabavati.
Te morda mika,da bi kot naj soseda 
nastopala v reklami za znanega trgovca, ki 
prav tako podpira dobrososedske odnose?
Ma, mogoče v reklami za mleko, sigurno ne 
za kake banane.... 
zapisal: Darjan G. II.

VOJAKI $0 DAROVALI KRI
100 vojakov 142. učnega bataljona pehote iz Ilirske Bistrice je prostovoljno 
darovalo kri v Splošni bolnišnici v Izoli. V akciji so zbrali več kot 40 litrov 
krvi, ki jo bodo uporabili predvsem na travmatoloških oddelkih bolnišnice. 
V izolski bolnišnici so v zadnjem času potrebe po krvi zelo narasle, 
darovalcev pa primanjkuje. V takih primerih se večkrat obrnejo za pomoč 
na Slovensko vojsko, ki je takim pobudam zelo naklonjena.



December v Izoli

ULICE, GLEDALIŠČE IN ŠOTOR
December v Izoli je že tradicionalna izolska akcija s katero skušamo 
različni organizatorji razgibati utrip našega mesta. Že sedmo leto po vrsti 
bomo trgovsko nagradno akcijo združili s številnimi prireditvami, ki jih 
pripravljajo: Center za kulturo, šport in prireditve, Mediteran festival, 
Župnišče iz Izole in še kdo.
Ker je že v pripravi tudi plakat z vsemi prireditvami vabimo vse druge 
morebitne organizatorje decembrskih dogodkov, da uredništvu Mandrača 
ali na TIC najkasneje do ponedeljka sporočijo, kaj pripravljajo, tako da bi 
tudi njihovo prireditev lahko predstavili najširši javnosti. Sicer pa 
poglejmo, katere so doslej znane prireditve in dogodki, ki jih bo prinesel 
praznični december.

PRIREDITVE V KULTURNEM DOMU
OD 7. DO 24. DECEMBRA

______ Sobota 7. december ob 17.00______
Janko in Metka - gledališka predstava za otroke • 

Prešernovo gledališče Kranj
______ Četrtek 12. dec, ob 17.00______

Dance Studio TANY se predstavi
______ Nedelja 15. december ob 17.00______

Pesmi izpod drevesa, glasbeni popoldan

______ Sreda 18. december ob 17.00______
Plesni studio ALI

______ Četrtek 20. dec, ob 17. uri______
PALČKI S SNEŽNEGA GRIČA, gledališka predstava za otroke

______ Torek 24. dec, ob 19.00______
PIHALNI ORKESTER IZOLA božični koncert

PRIREDITVE V ŠOTORU NA LONKI
OD 25.-30.12. 2002

Prireditve za otroke bodo vsak dan ob 17.00 uri 
Prireditve za nekoliko starejše bodo vsak dan od 20.00 dalje

ob 171) O^a RKUS;6BUFFETTO ' '

Ob 20.00-BEPOP-koncert (Vstopnina)

ČETRTEK. 26. December
ob 17.00 - Čarovnije "MISTER LEE"

Ob 20.00-3 Big Band-koncert (brez vstopnine)

______ PETEK, 27. December______

Ob 21.00-ZlHClkOOW| Murat & JOSC-koncert (vstopnina)

______ SOBOTA, 28. December
ob 17.00 -"IZ PEKARNE", glasbena animacija, peka piškotov

ob 2000 Generacija Arrigoni-
koncert z glasbo 60-tih (vstopnina)

______ NEDELJA, 29. December______
ob 17.00 - "MOJCA IN KALIČOPKO", glasbene pravljice, animacija 

Ob 21.00 - v dogovoru - koncert (brez vstopnine)

OTROŠKI BOLŠJI SEJEM
Društvo prijateljev mladine Izola v sodelovanju s Kulturnim centrom 
Izola pripravlja v soboto, 30.11.2002 od 14. do 18. ure bolšji sejem 
otroških igrač, oblačil, obutve in knjig, kjer boste svoje stvari lahko 
prodali oz. si kupili nove po simboličnih cenah. Na istem mestu pa bodo 
tudi zbirali igrače za akcijo Pomagajmo Dedku Mrazu.

OKNA MEDITERANA 2002
V sklopu prireditev pod tem imenom bo danes zvečer nastopil virtuoz in 
direktor indijske glasbene akademije v Koelnu, DAUD Khan, mojster 
klasičnega afganistanskega instrumenta robab, ki ga v Indiji poznajo 
kot sarod. Podrobneje v informaciji Mediterraneo folk kluba iz Trsta.

FINESTRE DEL MEDITERRANEO 2002: 
FINESTRA SULL'AFGHANISTAN
conferenza-concerto con il Maestro Daud Khan, direttore 
dell'Accademia di Musica Indiana di Colonia.
Daud Khan: voce, robab, sarod
Giovedì 21 novembre 2002, a Trieste, Casa della Musica, via Capitelli 3 
ingresso libero
info: 040 300876 -3472513879
Daud Khan e' nato a Kabul nel 1955. Ha studiato robab con Ustad Muhammad 
limar, che e' tuttora considerato il piu famoso rappresentante sia dello stile 
classico che di quello tradizionale folclorico. Le tecniche della costruzione 
dello strumento e l'uso del robab sembrano scomparire e solo pochi artisti oggi 
ne costituiscono i segreti. Daud Khan si e’ sforzato di preservare quest'arte. E' 
stato allievo inoltre del grande Ustad Amjad Ali Khan, maestro di sarod, lo 
strumento dell'India del Nord discendente del robab. Gli antenati dello stesso 
Amjad Ali Khan hanno portato il robab dall'Afghanistan all'India facendo 
evolvere da esso il sarod. Dirige attualmente l'Accademia di Musica Indiana di 
Colonia (Germania) fondata da Amjad Ali Khan.
Il robab e' un liuto a corde pizzicate dal manico corto. Fatto di legno di gelso, 
ha una cassa molto profonda ricoperta da una membrana; arma tre corde o a 
volte tre corde doppie intonate a intervalli di quarta. In aggiunta alle tre corde 
principali, il robab usa 14 corde simpatetiche intonate secondo il modo 
particolare della composizione.

^ qoutìoue ninfl ^
IZOLA, Ljubljanska 40, tel. 05/641-62-25

IZBRANA TOPLA OBLAČILA 
TA MESEC

PONEDELJEK, 30. December
ob 17.00 - Sprevod DEDKA MRAZA s pravljičnimi bitji, 

lutkovna predstava

21.00 - DEJ Š EN LURD, JE BELA CESTA - koncert (brez vstopnine)

PONEDELJEK. 31. December

SILVESTROVANJE NA LONKI

BLAGAJNIŠKI POPUST

^Bodite drugačne, oblačite se pri NINU,



Javni sklad RS za kulturne dejavnosti in Območna izpostava Izola
Vabimo vas na literarno predstavitev udeležencev

Republiškega srečanja literatov seniorjev.
v soboto. 23. novembra 2002. ob 17.30

v hotelu Marina v Izoli.
V programu bo nastopil MePZ Sinji galeb izolskega Društva upokojencev, 

zborovodja Angel Turk
Ob 20. uri pa vas vabimo na srečanje s pesnikom Markom Kravosom. 

Vljudno vabljeni.

SKUPNOST ITALIJANOV PASQUALE BESENGHI DEGLI UGHI IZOLA

vabi na veseloigro gledališke skupine IL GABBIANO iz Trsta

NISSUN XE PERFETO
režija Osvaldo Mariutto

v nedeljo. 24.novetnbra ob 19.00 uri
v KULTURNEM DOMU Izola

KULTURNO DRUŠTVO KORTE, ZALOŽBA KMEČKI GLAS 
MATIČNA KNJIŽNICA IZOLA

vljudno vabijo na predstavitev knjige
Nade Morato

NRAK ENO JUTRNJA
v ponedeljek. 25. novembra 2002 ob 17. uri

v dvorani Javnega sklada RS za kulturne dejavnosti,
Izola, Ulica Giordana Bruna št. 6 (nasproti glasbene šole Izola).
MRAK ENO JUTRNJA je 25. knjiga iz zbirke Glasovi. V njej je zbranih 366 

folklornih pripovedi iz Slovenske Istre.
Knjigo bodo predstavili dr. Marija Stanonik, urednica zbirke, avtorica Nada Morato, 

soavtorica Špela Pahor in drugi.
Kulturni program bo povezovala Elen Slavec.

Društvo prijateljev glasbe Koper 
MEDNARODNI MOJSTRSKI CIKEL - Trio romantico
Ponedeljek. 25. novembra 2002. ob 19.30

Dvorana Pokrajinskega muzeja - Palača Belgramoni -Tacco

, GODALNI TRIO 
OPERNEGA GLEDALIŠČA "Giuseppe Verdi" TRST
Emmanuele Baldini - violina, Benjamin Bernstein - viola, Tullio Zorzet - violončelo 

V sodelovanju z skupnostjo Italijanov "Santorio Santorio" Koper.

kino ODEON
ČETRTEK, 21.11, PETEK, 22.11, SOBOTA, 23.11, NEDEUA, 24.11, PONED., 
25.11 in TOREK, 26.112002
LILI IN ZVERCA ob 16.30 animirani film(WaItDisney)
Režija: Chris Sanders, Dean DeBlois / Glasovi: Daveigh Chase, Tia Carrere, Ving Rhames;

VLADAVINA OGNJA ob 18 30 akcijski triler
Režija: Rob Bowman/ Vloge: Christian Bale, Matthew McConaughey, Isabella Scorapco;

K-19: ČRNA VDOVA ob 20.30 akcijska drama
Režija: Kathryn Bigelow / Vloge: Harrison Ford, Liam Neeson, Peter Sarsgaard

Art KINO - Odeon
sreda 27.11. ob 20.30 predpremijera
Filmi sl3- ljubljanskega mednarodnega filmskega festivala - LIFFE 2002

8 ŽENSK / 8 FEMMES
režija: Frangois Ozon / igrajo: Danielle Darrieux, Catherine Deneuve, 
Isabelle Huppert , Emmanuelle Béart, Fanny Ardant, Virginie Ledoyen, 
Ludivine Sagnier, Firmine Richard, Dominique Lamure
Festivali in nagrade: Berlin 2002 (Srebrni medved za umetniški 
dosežek), LIFE Ljubljana 2002
Osamljeno posestvo na zasneženem francoskem podeželju sredi petdesetih 
let. Družina seje zbrala, da bi skupaj preživela praznike ... toda letos ne bo 
praznovanja, saj so gospodarja našli mrtvega! Morilka je lahko le ena od 
osmih žensk, ki so bile pokojnemu bolj ali manj blizu. Je morila njegova 
žena? Svakinja? Tašča? Služkinja? Ali katera od dveh brhkih hčera? 
Preiskavo dodobra pretrese nepričakovan prihod pokojnikove sestre. Osem 
žensk: vsaka je osumljena, vsaka ima svoj motiv in skrivnost. Toda katera je 
morila? Edini moški v filmu je le truplo... Film združuje najlepša doživetja 
preteklega leta, v njem je nekaj "Malene", pa nekaj "Čokolade" pa nekaj 
čudovite "Amelije.." Na pol satira, komedija in musical, blišč barv in 
elegance, ki jo izžarevajo imenitne dame evropskega filma. Je pred nami 
nova sodobna Agata Christie?

MATIČNA KNJIŽNICA IZOLA 
Oddelek za otroke in mladino

vabi otroke od četrtega do šestega leta na uro pravljic, ki bo v torek,
26. novembra ob 17. uri,

v pravljični sobi v prostoru starega italijanskega vrtca. 
Drevored l. maja 9.

Prisluhnili bomo pravljici Angelike Diem
"Dirka formule čiračara ali pomembneje sodelovati".

Prijazno vabljeni!

Kulturni C6nt6r IZOldBazoviška4/Tel.:641 5571

Petek. 22. novembra ob 20.00
SLOVENSKA LJUDSKA PESEN V JAZZU

koncert
Sklepna prireditev v sklopu praznovanja SO.obletnice Glasbene šole Izola 

Izvajajo : RENATO CHICCO TRIO, pevka KRISTINA OBERŽAN, Mladinski 
pevski zbor TREBNJE pod vodstvom dirigentke TATJANE MIHELČIČ 

Vstopnina : 1.000 SIT

Petek. 29. novembra ob 20.00
VEČER ITALUANSKE KANCONE IN 

EVERGREENOV
Koncert / Izvajajo : VOLJEN GRBAC, tenor / prvak Opere HNK »Ivan pl. Zajc »,

Reka, Hrvaška /
VIVIEN CALETTA in ZLATKO BARAČ, vokal, VLADIMIR BABINA piano. 
Koncert, napovedan v juliju, je zaradi slabega vremena odpadel. Zaradi velikega 

povpraševanja smo ga uvrstili v naš program / zaradi velike zasedenosti tenorista 
šele konec novembra / - vabljeni vsi zamudniki pa tudi tisti, ki ste vztrajno čakali, 

da se bo takrat vreme »naredilo«.
Vstopnina: 1.000 SIT

Sobota. 30. novembra ob 18.00
SENZA CONFINI incontro folk

_______________ Skupnost Italijanov Dante Alighieri. Vstop prost !_______________

galerija
INSULA
JANA MIHELJ 
" N0VUIUIBESTIARIUM "
V Pretorski palači v Kopru. Vzporedno je drugi 
del razstave na ogled v Galeriji Insula v Izoli.

galerija ALG Aitava si* 
ROMILDA KUMARJA
Razstavišče Zdravilišča Strunjan
Razstava slik

BARBARA 
ČIŽMEK

•Deja Vu«. akril na platnu, M v 6011«



»Izdelovalec mask« 
uspešen v mednarodni 
konkurenci
Italijanska Imola ni znana le po avtomobilskem športu, zadnja leta 
tudi po mednarodnem filmskem festivalu kratkometražnih filmov. 
Letos seje v uradni program prvič uvrstil tudi slovenski film in to

animirani film Konija 
Steinbacherja »Izdelovalec 
mask«, ki je že na 2. 
Festivalu slovenske
animacije v Izoli prejel dve 
priznanji (Marjan Tomšič za 
scenarij in Koni Steinbacher 
za animacijo). Dobra 
scenaristična podlaga je bila 
osnovno merilo za izbor 
filmov za ta festival, kjer so 
v ospredju igrani in 

dokumentarni, ki so tvorili večino izbranega programa izmed 990 
prijavljenih del iz vsega sveta. Med animiranimi filmi je bil izbor 
še strožji, saj se je v konkurenco uvrstilo le pet del, (prijavljenih 
okoli 300) poleg Izdelovalca mask še po en film iz Japonske, 
Kanade, ZDA in Anglije, slednji »Postcards of Belief« je bil tudi 
nagrajen. Velika dvorana mestnega gledališča v Imoli je bila ves 
festivalski teden polno zasedena od 15 do 24 ure, tako za uradni, kot 
tudi za spremljajoči program, v katerem smo med drugim lahko 
videli krajši izbor klasičnega westerna, dve animirani epizodi nove 
ameriške TV serije »God, The Devil and Bob«, »Grdi obrazi 
Klausa Kinskega«, izbor del po scenarijih neorealističnega 
ustvarjalca Cesara Zavanttinija....

POPOTNIKI
V Matični knjižnici Izola deluje poleg krožka BEREMO Z MLADIMI 
STARŠI, ki ga vodi ravnateljica Marina Hrs in krožka PRAVLJIČNE 
DELAVNICE IN LUTKARSTVO, tudi krožek "POPOTNIŠTVO". Na 
naša srečanja vabimo popotnike, ki bi radi predstavili diapozitive in z nami 
delili svoje popotniške izkušnje, pa tudi vse tiste, ki bi se radi pridružili 
našim izletom v naravo.
Doslej smo krožkarji organizirali dva večera s projekcijami diapozitivov in 
predavanji: v prvem nam je svoje vtise s potovanja po Mehiki predstavila 
gospa Vivijana Snoj, doktorica medicine - patologinja. V Mehiki je 
preživela 5 tednov in obiskala vse najpomembnejše točke, ki pričujejo o 
bogati in svojevrstni kulturi prvotnih prebivalcev Mehike. Čeprav je sama 
malce preskromno rekla, da ni fotograf, pa smo uživali v prelepih prizorih 
narave, posnetkih kulturnih spomenikov in v portretih domačinov, ki jih je 
ujela v svoj objektiv. Da tega, kako dobro se je pripravila na predavanje, 
sploh ne omenjamo: kot iz rokava je stresala zgodovinske podatke in 
pripovedovala o običajih v preteklosti in v današnjem času. Za konec pa je 
dodala še nekaj praktičnih napotkov za potovanje.
Tokrat pa se nam je predstavila gospa Katerina Wohinz iz Kopra, ki ima za 
sabo že kar nekaj daljših potovanj in bivanj v tujini. Po izobrazbi je inženir 
agronomije, ukvarja se tudi s permakulturo in na temo sonaravnega 
kmetijstva organizira predavanja in tečaje. Kot ljubiteljica narave občasno 
vodi izlete po dolini Dragonje, ki jo je raziskala podolgem in počez, po Istri 
in drugam. Ukvarja se tudi z alternativnimi tehnikami naravnega 
zdravljenja. Svoja umetniška nagnjenja izraža s pisanjem in 
fotografiranjem.
Predstavila nam je svoje potovanje po duhovnih središčih severne Indije, 
kjer se je udeležila tudi srečanja duhovnih učiteljev in učencev, ki se 
imenuje Khumba Mela. Le to seje odvijalo sredi aprila 1998 v indijskem 
svetem mestu Haridwal ob sveti reki Ganges. Točen datum teh srečanj 
Indijci določajo glede na zvezdne konstelacije in se pri tem opirajo na stare 
vedske tradicije in indijsko astrologijo. Na to srečanje je priromalo več 
milijonov ljudi iz vse Indije, da bi se obredno okopali in očistili svojo 
karmo v sveti reki Ganges. Tu se s svojimi duhovnimi učitelji srečajo 
učenci z vsega sveta in si izmenjajo znanja in razne veščine.
Nekaj časa je Katerina preživela tudi v enem od templjev, ki leži v gorski 
vasici Hairakhan. Tu so veliko peli indijske svete pesmi, meditirali in se 
posvečali vsakodnevnemu prostovoljnemu delu, ki je pripomoglo k 
razvoju templja in prebivalcev okoliških vasi.
Vsem, ki bi jih zanimala taka potovanja, naj povemo, da v prihodnjem letu 
Katerina načrtuje skupinsko, vodeno popotovanje po severni Indiji. O 
podrobnejših informacijah lahko povprašate kar njo samo. Dosegljiva je na 
tel. številki 041 852 763.
Mi pa jo bomo prosili, da nas popelje na krajši izlet po dolini Dragonje. 
Ob tej priliki naj se zahvalimo tudi številnim obiskovalcem popotniških 
večerov za pozornost in za vprašanja, s katerimi razgibajo in popestrijo 
naša srečanja.
_____________________________________________________ Špela Pahor

50. LETNICA SE TRAJA
V glasbeni šoli Izola te dni zaokrožamo cikel prireditev v počastitev 50. 
obletnice obstoja in uspešnega delovanja.
Za to priložnost pripravljamo v petek, 22.11., ob 20.00 v izolskem 
Kulturnem domu koncert na temo SLOVENSKA LJUDSKA PESEM
V JAZZU v izvedbi RENATO CHICCO TRIA s pevko KRISTINO 
OBERŽAN in MLADINSKIM PEVSKIM ZBOROM TREBNJE pod 
vodstvom TATJANE MIHELČIČ.
V soboto, 23. in nedeljo, 24. 11. bosta jazzovska glasbenika Renato 
Chicco in saksofonist Nat Su izvedla drugi del seminarja jazzovske igre in 
improvizacije. Ob prireditvah si bo moč ogledati fotografije z vaj in 
premiere glasbeno scenskega dela Figov top.
Sicer pa smo v jubilejnem 50. letu glasbene šole Izola s prireditvami začeli 
pred natanko enim letom - s prvim delom seminarja jazzovske igre in 
improvizacije, ki ga je vodil priznani pianist, Izolan in nekdanji učenec te 
šole, Renato Chicco. Sledeče dogodke smo v sodelovanju s krajevnimi 
institucijami spretno vpeli 
med pomembnejše lokalne 
prireditve: najprej so v 
novoletno praznično 
vzdušje zapeli, zagodli in 
zaigrali zdajšnji učitelji:
Mirjana Gvozdenac s 
skedenj skim ženskim 
pevskim zborom,
Aleksandra Alavanja 
Drucker in Romeo 
Drucker, Katja Petrovič,
Dušan Kitič, Nina Molina, Boštjan Andrejc, Igor Švare in Sandi de 
Simone. Ob kulturnem prazniku so se domačemu mestu predstavili 
nekdanji uspešni učenci, sedaj profesionalni ali ljubiteljski glasbeniki: 
Komorni moški zbor Izola (Oskar Trebeč), 3 Big Band Orchestra (Peter 
Popovski) in trobentač Dejan Glamočak, violinist Benjamin Izmajlov, 
pevka Tanja Grlica, ki jo je spremljal pianist Bojan Glavina in pianistka 
Nataša Kerševan. Cikel praznovanj seje nadaljevali s koncertom sedanjih 
dijakov in študentov- med njimi trobentač Borut Vatovec, flavtistka Erika 
Dujc, harmonikarka Valentina Vočanec in pianisti Veronika Ferfolja, 
Matej Bonin, Nelfi Paliska in Rok Palčič S koncertom sta se predstavila 
tudi nadvse uspešna šolska pevska zbora: Mladinski PZ GŠ Izola pod 
vodstvom Kristine Babič in Otroški pevski zbor CGV, ki ga vodi Maja 
Cilenšek, slednji je na letošnjem državnem zborovskem tekmovanju v 
Zagorju z najvišjo oceno tekmovanja izmed vseh sodelujočih osvojil 
absolutno prvo mesto.
V nadaljevanju je bila v juniju na Manziolijevem trgu premierno 
uprizorjena glasbena igra Figov top, naročena prav za to priložnost 
pisatelju in dramaturgu, domačinu Dimitriju Kralju in skladatelju Bojanu 
Glavini, ki jima je uspela umetnina, ob kateri so se že v obdobju številnih 
napornih vaj odlično zabavali predvsem naši učenci, pa tudi občinstvo. 
Kritičnih opazk smo bili organizatorji deležni, predvsem na račun 
premajhnega prizorišča, ki ni zmoglo sprejeti številnega občinstva vseh treh 
obalnih občin v tako velikem številu, kot je bilo povpraševanje. Za 
osvežitev spomina: izvedba tega enkratnega spektakla je bila zaupana 
dirigentu Marku Vatovcu, postavitev v prostor režiserki Katji Pegan, kije 
s seboj pripeljala imenitne gledališke igralce: Danijela Malalana, tudi 
šolanega pevca - Štrigona iz Kort, Vojka Belšaka - Tartinija, Gašperja 
Tiča - Besenghija, Tomaža Simatoviča - Kaporala Furbona in Andreja 
Jelačina - piranskega župana. Za kostume in sceno je poskrbela akademska 
slikarka Fulvia Zudič, pevce soliste je pripravila Tanja Grlica, pevski zbor 
Kristina Babič, orkester- sesavljen iz učencev CGV- godalni orkester je 
pripravil Bogomir Petrač, v simfonični zasedbi pa je sodelovala še kopica 
dijakov in študentov glasbe in učiteljev. Tudi brez Nadje Žerjal, ki je 
priskrbela šavrinske noše in navdušila in pripravila skupino plesalcev, 
gimnazijcev, ki so pod režiserkino taktirko »vlekli rdečo nit« skozi celo 
predstavo, prireditev nikakor ne bi imela ustrezne dinamike. Rokopis 
partiture je računalniško notografiral Igor Švare Predstava na prostem je 
morala biti ustrezno ozvočena, za kar je poskrbel mojster Aleks Vičič. 
Celotno organizacijo priprave prizorišča je imel v rokah Boštjan Andrejc. 
Premiero je posnela TV Primorka in nam za prijeten spomin izdelala video 
kaseto, potek priprav in predstave pa so posneli v agenciji FPA - Zdravko 
Primožič, čigar fotografije bodo na ogled v prihodnjih dneh.
Vendar pa moramo na žalost priznati, da nam je ob koncu vendarle 
zmanjkalo predvsem finančnih sredstev za še eno - zadnje pomembno 
dejanje - izid zbornika, za katerega srčno upamo, da bo vendarle, čeprav z 
zamudo, lahko kmalu ugledal »luč sveta«.
Da bi sklop prireditev vendarle zaključili kot se častitljivi obletnici 
spodobi, še enkrat vabimo vse ljubitelje jazzovske glasbe, da se nam 
pridružijo v petek,22.11., ob 20.00. v izolskem Kulturnem domu!

__________________________________________ ________  Darinka Jug



KRIMINALIJE
PREVEC ŽIVA MEJA
Očitno je imel voznik katrce težave z živo mejo in s še bolj živim 
avtomobilom pa je nenadoma zavil s ceste in zapeljal naravnost 
v živo mejo. Sam tega ni povedal nikomu je pa dogodek opazil 
mimoidoči in o dogodku obvestil policiste. Ker voznika ni bilo 
nikjer več avtomobil pa je oviral druge udeležence v prometu so 
delavci AMZS avtomobil odpeljali v bazo na Serminu.
Naslednji dan so policisti seveda izsledili voznika omenjenega 
avtomobila in mu izdali plačilni nalog zato ker je zapustil kraj 
prometne nesreče niti ni tam pustil svojih podatkov, tako da bi 
lahko policisti opravili običajni postopek.

NA ŠAREDU JE TRAVA
Šared je nedvomno bolj kmetijsko območje kot Izola in zato ni 
nič čudnega, da so policisti med rutinsko prometno kontrolo 
ustavili dva mladeniča in jima našli vrečko s približno 10 grami 
trave.
Očitneje bila letina kar dobra, ker so kmalu zatem pri drugem 
mlajšem moškem v Izoli našli nekaj gramov rastlinskih delcev za 
katere sumijo, da so bližje mamilu kot kravji prehrani.

IZ MANZANA ZA REŠETKE
Policisti so prejeli anonimno sporočilo o tem, da se v Manžanu 
nahaja Trboveljčan za katerim je razpisano iskanje in privedba v 
ljubljanske zapore. Dečki so ubežnika prijeli in z njim opravili 
pogovor ter mimogrede izvedeli, da je možakar mimogrede 
opravil nekaj kaznivih dejanj tudi pri nas.

SMRT V POŽARU
Policisti so odhiteli v Dobravo kjer je zagorela starejša 
stanovanjska hiša. Med gašenjem so gasilci na prvem nadstropju 
odkrili truplo starejšega moškega. Vzrok požara v katerem je 
umrl starejši stanovalec, policisti še ugotavljajo.

ALKOREKORDERJI
Rekorder prejšnjega tedna je napihal za 2.01 g/kg, voznik ki so 
ga ustavili na Sončnem nabrežju pa je napihal za zelo solidnih 
1.88 g/kg. Zabeležili so še 1.42 in 1.06 g alkohola v kilogramu 
krvi.
Še pojasnilo tistim, ki ne verjamete alkotestu oziroma ste 
presenečeni ko dobite obvestilo o tem, koliko so vam namerili. 
Pri predlogu o uvedbi postopka pri sodniku za prekrške morajo 
policisti upoštevati odstopanje alkotesta in sicer tako, da se pri 
izmerjeni vrednosti do 2.00 g/kg zmanjša vrednost za 0.10 g/kg, 
pri vrednosti nad 2.00 g/kg pa se vrednost zmanjša za 0,2 g/kg

STE IZGUBILI SKUTER?
Na ulici IX. Korpusa so našli zapuščno kolo z motorjem zmake 
Piaggio 50, svetlo zelene barve. Skuter so odpeljali na izolsko 
policijsko postajo, tisti, ki lahko dokaže lastništvo pa ga bo 
odpeljal domov.

ZIMA NI ZA KOLESA
Očitno sta mraz in dež naredila svoje in so se nekateri naveličali 
prevoznih sredstev brez strehe. Tako so policisti našli otroško 
kolo znamke ROG BMX sive barve in kolo znamke Aurora 
zelene barve s črnimi lisami. Kolesi lahko lastnika prevzameta 
na izolski občinski inšpekciji.

MERJENJE HITROSTI VSAK DAN
Izolski policisti so prejšnji teden dobili v uporabo 
rpčni merilec hitrosti znamke Riegei, tip LR 
90-235/p, ki ga bodo lahko stalnouprabljali, tako da 
ne bo treba več napovedovati, kdaj bodo merili 
hitrosti.

MALI OGLASI
UNIČEVALCI OŠ LIVADE
Policisti so prejeli pisno prijavo zaradi poškodb na osnovni šoli 
Livade. Neznanci so si res privoščili veliko, saj so poškodovali 
kovinsko ograjo in celo kamnite stopnice ter šoli povzročili za 
pol milijona škode. Policisti pri iskanju krivcev gotovo ne bodo 
imeli posebej težkega dela, saj so večkrat opravljali nadzor v 
okolici šole in imajo zapisane podatke o mnogih, v glavnem 
mladoletnih osebah.

MALO SE TUDI KREGAMO
Policisti so morali v lokal v Drevoredu 1. Maja kjer sta se sprla 
fant in dekle. Vzroka spora policisti niso raziskovali, fanta pa 
čaka obisk pri sodniku za prekrške.
Patrola je morala tudi v Polje kjer sta se sprla stanovalca hiše, 
razlog pa so bila gradbena dela. Na Kristanov trg bosta šla kar 
oba.

OBRTNIKOM NI LAHKO
V obrtni coni je najemnik poslovnega prostora kričal in na ves 
glas poslušal glasbo. Sosedom je šlo seveda na živce in so ga 
opozorili a jim je začel groziti in se sploh zelo nedostojno vesti, 
tako da bo moral na Kristanov trg.

REDARJEM SO GA UKRADLI
Pri kontroli obiskovalcev Gaviolija so policisti prijeli tri mlajše 
moške, ki so vozili neregistrirano motorno kolo. V postopku so 
policisti ugotovili, da so mladeniči motorno kolo ukradli iz 
prostorov v lasti Upravne enote Koper. Dečki so motoriste 
predali koprskim policistom, ki bodo spisali kazensko ovadbo.

NOVO !!! Servisiranje in prodaja RAČUNALNIŠKE OPREME. 
Krajnik d.o.o. - za Primorsko. Tel.: 040 594 813

- KVALIFICIRANE KUHARICE IN KUHARJE, KV NATAKARJE in 
POMOŽNE NATAKARJE, ČISTILKO IN POMIVALKO išče Gostilna na 
Belvederju. Tel.: 040 632 512

- Pridnega NATAKARJA ali NATAKARICO z izkušnjami v strežbi ZAPOSLIMO 
takoj. Tel.: 041 675-953

- KLAVIRSKO HARMONIKO Royalstandard (120 basno) s kovčkom prodam 
za 60.000 Sit. Tel.: 041 860 763

- Darilo za sv. Miklavža. Nemška ovčarka, stara 4 mesece je lahko najbolj zvesta 
prijateljica in pomočnica. Tel.: 641 91 12

■ IŠČEM VARSTVO - popoldne in ob sobotah. Tel.: 041 925 930
■ SOBNO KOLO za trening, poceni prodam Tel.: 6414 859
- Kupim rabljeno akustično kitaro Tel.: 040 / 770 723
- LESENA OHRANJENA okna z žaluzijami prodam, tel 641 52 45
■ DOBRO OHRANJENO KUHINJO z aparati prodam, tel 6419 320 popoldan
■ PRODAM DOBRO OHRANJENEGA SPAČKA, renoviranega spomladi 2002,
kovinsko modre barve, tel 041 397 177
• UPOKOJENEC išče upokojenko (60-65 let) za prijetne skupne trenutke tel 753 03 87
■ Nudim pomoč pri učenju 031 445 651
■ Inštruirani angleščino in italijanščino za osnovno in srednjo šolo tel 041 315 966
■PRODAM NEMŠKO ovčarko, staro 7 tednov dobremu skrbniku, tel 041 950068

M/miMI/MC je tednik Izolanov
Naslov: Veliki trg 1, 6310 Izola, tel. 05/640 0010, fax. 05/640 0015 
Glavni in odg. urednik: Drago Mislej / Uredništvo: D. Mislej, K. Bučar,
M. Motoh /Tehničniurednik: Davorin Marc e-mail: sektor.tehnika@ mandrac.com 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 180 SIT.
Založnik /elektronski prelom : GRAFF1T LINE d.o.o., Izola; tel.05/ 640 0010
elektr.naslov: http://www.mandrac.com; e-mail: urednistvo@mandrac.com
TUR: 10100 - 0029046354/Tisk: B1ROGRAFIKA BORI, Izola
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TAM KJER SE DELAJO LADJE
V izolski ladjedelnici so v torek imeli krajšo slovesnost ob splovitvi ribiške barke, ki 
so jo izdelali za italijanskega naročnika, v naslednjih dneh pa bodo splovili tudi 
ekološko plovilo Ekomat 4, ki so ga izdelali po naročilu pristanišča v Genovi. Glede 
na to, da so za tujega"-.naročnika povsem obnovili luksuzni katamaran in da v

KOCJANČIČEVA NAGRADA V TRST
V izolskem kulturnem domuje bil v ponedeljek strokovni posvet o življenju in delu 
istrskega duhovnika, prosvetnega in kulturnega delavca Alojza Kocjančiča, po 
katerem je tudi poimenovana nagrada, ki jo vsako leto podeljujejo tistim 
kulturniškim in prosvetnim delavcem, ki največ prispevajo k uveljavljanju in 
ohranjanju istrske kulture. Letos je to priznanje prejel tržaški duhovnik Dušan 
Jakomin, ki že od leta 1953 skrbi za slovenske vernike v Škednju.

VSE ZA DOBER OBISK
Zabaviščnim lokalom zadnje čase ne cvetejo ravno rože, saj ima tudi mladina manj 
denarja kot še pred letom dni. Prav zato se odločajo za različne oblike privabljanja 
obiskovalcev in znani The Club seje prejšnji teden odločil za Magnifica z ekipo, ki 
je v lokal na Belvederju privabil kar lepo število obiskovalcev. Res se je zabava 
začela nekoliko pozno, vendar je bil Magnifico tradicionalno dober in je imel dober 
obisk, čeprav sta mu v sami Izoli konkurali kar dve mladi izolski skupini.

SOLARIJ
ležeči m turbo
FINSKA in 
TURŠKA SAVNA
ROČNA in 
VODNA MAZAŽA

URNIK:
Od 18. novembra dalje 
ODPRTO VSAK DAN 
od 11.00 do 01.00 
ob ponedeljkih uprto

Izola, Zelena ulica 17 (Obrtna cona)
Tel.: 641 40 33, 641 31 06

!!! NE PREZRITE !!!
Ker se 15. november hitro bliža in z njim tudi "ZIMSKI ZAKON", smo se pri 
Avto Jerebu odločili, da našim strankam olajšamo opravila in skrbi, kako 
najhitreje in najceneje pripraviti svoje vozilo na zimo. Pripravili smo 
naslednje akcije:

Kratek pregled vozila
- kontrola tekočin ( tekočine za stekla, hladilna tekočina, zavorna 
tekočina, kontrola brisalcev ( stanje le-teh + njihov naklon ), meritev 
hladilne tekočine,...
najavite svoj pregled vozila na tel.: 616 80 15 oz. 16)

Zimske pnevmatike 
SAVA in DUNLOP -15%
(POZOR: v ceni s popustom -15% 
sta premontaža pnevmatik in 
centriranje platišč že všteti!!!)

/////^«------ -_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _

JDUIVMuOF
VOZNIKI VEDO.

Strešni nosilcij nosilci za smuči, kovčki
THULE in FARA po zelo ugodnih cenah.

Obiščite nas v našem prodajno-servisnem centru v Izoli in pripravite svoje 
vozilo na zimo NAJHITREJE in NAJCENEJE. Veseli bomo Vašega obiska.

(ETRETRS* VSE ZA VAŠE VOZILO NA ENEM MESTU
Izola, tel.: 616 80 00
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